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Ustoličenje v 
prvem krogu

Posavje -  Posavski župani Kristijan Janc, Franci Bogovič
in Ivan Molan so bili izvoljeni v prvem krogu. Jancu in 
Bogoviču j e to tretji zaporedni mandat, Molanu drugi in vo
livci so ga podprli s 64,12% glasov. Janc jih je dobil 57,6%, 
Bogovič pa 66,79%. V primerjavi s prejšnjim mandatom je 
Janc tokrat nekaj volilvcev pridobil, Bogovič pa izgubil.

Ivan Molan, Kristijan Janc in Franci Bogovič

Kostanjevica na Krki bo svojega župana izvolila v drugem 
krogu 12. novembra. Za funkcijo se potegujeta inž. Mojmir 
Bustoslemšek, upokojenec, in učiteljica Anica Žugič.

Volilna udeležba je bila najboljša v Kostanjevici, kjer je na 
volišča prišlo 73,63% volivcev, sledi sevniška občina z 62,46 % 
udeležbo, v krški občini jih je volilo 53,38% , najmanj vo
livcev pa je prišlo na volišča v Brežicah -  le 49,87%.

V novi občini deset 
svetniških stolčkov

Kostanjevica na Krki - Občinski svet občine Kostan
jevica na Krki bo štel deset članov. Za svetniško funkcijo 
seje potegovalo 30 kandidatov, večinoma neodvisnih, saj 
sta bili vloženi le dve strankarski listi in sicer Socialnih 
demokratov in skupna lista Posavske unije mladih (PUM) 
in Aktivne Slovenije (AS). Po še vedno neuradnih podat
kih volilnih izidov bodo tamkajšnji občinski svet sestavlja
li Jožica Lešnjak, Joško Cunk, Gregor Jordan (PUM in 
AS), Marjan Cvelbar, Boštjan Tomažin, Melita Skušek, 
Ladko Petretič, Milan Herakovič, Franc Štokar in Sil
vester Miklavž.
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Stolčki čakajo na 
nove svetnike

Posavje -  V prihodnjem 4-letnem mandatnem obdobju bodo interese Posavcev zastopali po njihovi izbiri 
izvoljeni svetniki; v Brežicah jih  bo v občinskem svetu sedelo 30, v Krškem prav tako 30 in v Sevnici 25, v novi 
in najmanjši občini Kostanjevica na Krki, kjer so volitve potekale po večinskem sistemu, pa jih  bo 10. Rezul
tati so še vedno neuradni. Ustanovna seja občinskih svetov v novi sestavi mora biti najkasneje 20 dni po 
objavi uradnih rezultatov volitev, torej v sredini novembra.

SEVNICA
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Marko Hercigonja 
Patricija Čular 
Robert Žagar 
Jernej Zorko 
Mitja Oštrbenk 
Irena Rudman 
Tatjana Močan 
Jože Šepec 
Ivan Pondelak 
Franc Kelher 
Franc Zidarič
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Jože Imperl 
Joško Kovač 
dr. Darko Groboljšek 
Marjan Kogovšek 
Alojz Zalašček 
Andrej Repše 
Marjan Jam šek 
Janez Divjak
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POSAVSKE nVSICE
Podvajanja, takšna 
in drugačna

Predvolilni čas in volilna 
opravila so v glavnem mi
mo, saj smo medtem že iz
volili nove občinske svete in 
dočakali vnovično izvolitev 
vseh treh posavskih župa-

mo; nič čudnega, če bomo 
kmalu regija z nevarnimi ra
dioaktivnimi odpadki pod 
zemljo, s hidroelektrarnami 
zgoraj in brnenjem letal nad 
njimi!? Že doslej je posavska 
pokrajina preveč izgubila, 
posebej Brežice, ki jim  je av
tocesta marsikaj odnesla, 
medtem ko je Krškemu

Čakajoč na inšpektorje
nov, le v Kostanjevici bodo 
morali občani še enkrat na 
volišča. Povolilno obdobje 
bo torej postreglo z nekate
rimi novimi imeni, verjetno 
pa razkrilo tudi igrice okrog 
izbora županskih kandida
tov, kjer je bilo precej kup
čkanja in lobiranja. Sicer pa, 
če se bo uresničil vsaj del 
predvolilnih obljub, bo naše 
življenje prelepo.

Vse lepo in prav, toda 
bolj bi morali misliti tudi z 
lastno glavo, ne pa da osvo
jimo vse, kar se nekdo 
spomni v Ljubljani. Le pri
kimamo, ničesar ne zavrne
mo in na vse slepo pristane

prinesla napredek. Se bodo 
medobčinske zdrahe ponav
ljale tudi poslej, ko je bolj ali 
manj znano, da bo Posavje 
dobilo svojo pokrajino in bo 
potrebno dogovoriti sedež? 
Smotrno bi bilo prisluhniti 
tistim, ki predlagajo, naj bo v 
Brežicah sedež upravnega 
okraja, v Krškem pokrajine in 
v Sevnici središče energetike. 
V Brežicah so zato v novi stav
bi že pripravili “kletke” za 
inšpektorje in prva garažna 
hiša tudi čaka na njihova vozi
la. Toda kaj, ko so krški svet
niki že odločili, da dajejo 
taistim službam prostore 
nekdanje Preskrbe v petletni

najem in to brezplačno! Do 
podvajanj pa prihaja tudi na 
drugih področjih. Te dni se 
denimo kot po tekočem traku 
vrstijo pohodi in obiski; za 
uspešen ogled podgorjanske 
vinske ceste je najprej poskr
bela Občinska turistična zve
za Brežice, zdaj pa so se za 
enak cilj odločili še pri prav
kar ustanovljenem Zavodu za 
podjetništvo in turizem Bre
žice. Mimo tega smo priča 
podvajanju pohodov. V so
boto bo že 30. pohod Po poteh 
brežiške čete, kljub tehtnim 
pomislekom pa je svoj pohod 
pripravila še brežiška borčev
ska organizacija. Da bo zme
da popolna, v soboto na svo
jo pešpot vabijo še Sromljam! 
Težko se odločajo tudi lju
bitelji kulture, ko je  isti večer 
na sporedu koncert Vive in

vajanje dejavnosti, ker ne bo 
konkurent svoji nekdanji kul
turni hiši. Svojevrstno podva-

Vida Ban
slovenskih filharmonikov ter 
ob isti uri v KD Krško še prva 
abonmajska predstava. Mimo
grede, Adolfu Moškonu, ki 
je četrt stoletja vodil KD Kr
ško, je  očitno dolgčas in je 
zato kar doma ustanovil KD 
Grič. Menda ne gre za pod-

Milena Jesenko
janje pa se lahko primeri v 
Brežicah, kjer direktorica 
Knjižnice Tea Bemkoč ni do
bila podpore kolektiva in bo 
verjetno potrebno razpis po
noviti. Do podvajanja, do grad
nje še enega energetskega blo
ka, bo najverjetneje prišlo 
vzhodno od sedanje nuklear
ke in spet se zna primeriti, kot 
pred 30 leti, da ne bo nihče 
nikogar nič vprašal.

Pa saj verjetno tudi Kos- 
tanjevičane doslej ni še nihče 
vprašal, če bodo dali toplo vo
do iz vrtine pri Sajevcah so
sedom iz Podbočja, ki so si ob 
Krki, vendar na območju svo
je krajevne skupnosti, zamis
lili Vaške terme Štihe. Pa raz
sodni ljudje verjamejo v do
bre medsosedske odnose tudi 
v prihodnje, ko bodo “dolen
jske Benetke” dobile prvega 
župana ali županjo. Takrat bi 
direktor nove občinske uprave 
v Kostanjevici lahko postal 
Andrej Božič, ki je  v Zava
rovalnici Triglav menda že

odpovedal službo. V Krškem 
pa sije službo vsaj za štiri leta 
zagotovil župan Franci Bo
govič, četudi vsi niso zado
voljni z njegovim delom. Ob
našal naj bi se preveč stran
karsko in premalo skrbel za 
organizacijske in kadrovske 
zadeve. Zdaj je slišati očitke, 
daje namesto Franca Černe
liča, ki se je upokojil, nekaj 
mesecev pa gaje nadomeščala 
Magda Krošelj, za načelnika 
za gospodarstvo pripeljal Jo
žeta Kneza. In to zato, ker je 
Sevničan!

Le kaj bi brez njih!
Pa ima Posavje tudi dobre 

kadre in marljive posamezni
ke. V organizacijah, krajevnih

Ernest Sečen

skupnostih in društvih bi brez 
njih ugasnila prenekatera de
javnost in bilo bi manj ak
tivnosti. Mnogi od njih so se 
znova potrdili tudi na nedelj
skih volitvah. Vida Ban iz Kr
škega je nedvomno najbolj za
služna za zgledno delo Zveze 
prijateljev mladine, zdaj pa je 
dosegla, da ima Lista za pri
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Siliko kupil 
Jutranjko

Radna - Stečajni upravitelj Jutranjke Tomaž Kos je 
prodal kompleks objektov na Radni podjetju Siliko za 
256 milijonov SIT. Kupnina je že v celoti plačana in 
Kos se pripravlja na delno poplačilo upnikov.

Po dveh neuspelih dražbah 
je stečajni upravitelj Tomaž 
Kos objavil zbiranje ponudb za 
nakup premoženja Jutranjke za 
50 odstotkov nižjo ceno od iz
klicne. Ponudbo za nakup ob
jektov na Radni je poslal sosed, 
podjetje Siliko, ki je pred leti 
kupilo njihovo skladišče in tam 
vzpostavilo proizvodnjo gumar
skih izdelkov.

Za 256 milijonov SIT je 
Siliko postal lastnik komplek
sa dveh ha pokritih in nepo
kritih površin, blagovne 
znamke Jutranjka in 1618 ko
sov osnovnih sredstev, pretež
no tekstilnih strojev. Vendar 
Siliko ne namerava vzpostavi
ti kakšne tekstilne dejavnosti, 
je povedal direktor Janez 
Koprivc, za kar potrebujejo 
nekaj dodatnega prostora. 
Kakšne načrte ima za preo
stale površine, še ne želi raz
kriti.

Tomaž Kos se je nadejal, 
da mu bo uspelo Radno pro
dati nekoliko bolje, za 40 od
stotkov nižjo ceno od izklicne. 
A objekti so v takšnem stan
ju, da bi za kakršen koli na
men potrebovali temeljito 
prenovo. Zraven je še stara

graščina kot posebno inves
ticijsko breme, saj je spome
niško varstvo najbrž ne bi do
volilo porušiti.

S prodajo Radne se stečaj 
še ne bliža zaključku, saj bo 
potrebno prodati nepremič
nino v Brežicah in poslovne 
deleže v hčerinskih družbah 
Jutranjke v Sloveniji in v so
sednjih republikah. Odprtih je 
še nekaj pravd in terjatev iz 
odkupov jutranjških stano
vanj. Od tega “svežnja” več
jega denarja ne gre pričako
vati. Upniki bodo bolj ali 
manj ostali praznih rok. Niti 
ločitveni upniki banka, država 
in podjetje Lokateks, ki ima
jo priznanih za 220 milijonov 
SIT terjatev, najbrž ne bodo 
v celoti poplačani.

Preostanek denarja bo za 
poplačilo prednostnih terjatev 
delavcev, ki so bili v Jutranjki 
na dan uvedbe stečaja še zapo
sleni. Gre za 61 milijonov ŠIT 
terjatev kot stroškov in za 270 
milijonov terjatev iz obdobja 
pred začetkom stečaja. Navad
ni upniki imajo za 564 mili
jonov SIT terjatev, a zanje ne 
bo ostalo niti tolarja.

Branka Demovšek

Resolucija o nacionalnih razvojnih projektih

Pet državnih projektov
tudi v Posavju

Breda Drenek Sotošek
uspešno srečanje več sto slo
venskih bolnikov z osteo
porozo, prvo novembrsko 
soboto pa se bodo spet zbra
li Živičevi diabetiki. Zelo 
težko si je predstavljati 
uspešno delo brežiških strel
cev, če ne bi bil njihov prvi 
človek in trener zagnani 
Ernest Sečen. Podobno vel
ja za Eda Komočarja, neu
mornega predsednika po
savskih seniorjev, pa za 
Miho Molana, ki je na čelu 
posavskih lovcev. In ne gre 
pozabiti, da v Sevnici že 
dolgo organizira kakovost
ne kulturne dogodke vztraj
na Breda Drenek Sotošek- 
Pa saj je še mnogo podob
nih posameznikov. Vsak po 
svoje, za razliko od politi
kov, povezujejo Posavje iu 
vsem bogatijo vsakdan!

Vlado Podgoršek

Brežice - Slovenska Resolucija o nacionalnih razvojnih projektih za obdobje 2007-2023 vsebuje 35 projektov, ki 
bodo prispevali k prihodnjemu hitrejšemu razvoju celotne države. Njihova skupna vrednost je 3,4 milijarde evrov, 
zanje pa imamo realne cilje in finančne roke. Med državnimi projekti jih je pet tudi v posavskih občinah, večina pa 
je s področja energetike. Strategijo razvoja Slovenije in posebej projekte, ki bodo umeščeni v Posavje, je pred 
dnevi v novi stavbi brežiške upravne enote predstavil gospodarski minister Andrej Vizjak s svojo vladno ekipo.

hodnost mladih kljub števil
nim neodvisnim listam svo
jo predstavnico v občinskem 
svetu. Milena Jesenko in 
Ivan Živič denimo nadvse 
uspešno vodita dve posavski 
društvi; tako je Jesenkova 
v soboto pripravila nadvse

Kot je  poudaril minister 
Vizjak, želi Slovenija s pred
laganimi projekti okrepiti 
našo konkurenčnost in sode
lovanje z gospodarstvom, več
jim znanjem in sodelovanjem 
z visokim šolstvom. Naše gos
podarstvo je sicer že zdaj 
učinkovitejše, kakor v drža
vah članicah EU, a se mora v 
prihodnje še bolj opreti na 
lastne moči. Pri tem, je pou
daril Vizjak, bomo po zgledu 
savske verige elektrarn pri fi
nanciranju projektov koristili 
javno-zasebno partnerstvo.

Na slovenski razvojni poti 
do leta 2023 bodo tudi nalož
be v Posavju. Feniks je pro
jekt, ki poleg vojaškega zade
va tudi razvoj civilnega dela 
letališča Cerklje ob Krki, v 
neposredni bližini na Krško- 
brežiškem polju pa še izgrad
njo poslovno-industrijsko- 
logističnega območja. Na 
strateški lokaciji ob avtomo
bilski cesti bo do konca leta 
2008 nastalo pomembno sre
dišče, odločilno tudi za raz

Tiskovna konferenca o energetiki
voj turizma in pridobitev kar 
2000 delovnih mest. Zametek 
del je že mogoče zaslediti pri 
Drnovem in na letališču Cerk
lje. Za Posavje, posebej obči
no Sevnica, bo pomembna 
tretja prometna razvojna os.

Vsi ostali državni projekti, 
umeščeni v Posavje, imajo 
energetski značaj. Veriga hid
roelektrarn od Boštanja do 
slovensko-hrvaške meje bo

vredna 460 milijonov evrov, 
poleg energije pa bo imela 
tudi druge učinke. Posebej po
membna pa je napoved, da naj 
bi v letih 2013-2017 v Kr
škem postavili še drugi blok 
jedrske elektrarne. Vreden bo 
dve milijardi evrov in gradili 
bi ga sami, brez sodelovanja 
Hrvaške, saj želimo doseči 
energetsko neodvisnost. Pose
bej pomemben državni pro

jekt, vreden 67 milijonov ev
rov, bo tudi skladišče plina 
Senovo, ki bo rezerva za pri
mer motenj, dovolj energen
ta pa bo zagotavljal tudi Ter
moelektrarni Brestanica. Za
četne raziskave za plinohran 
so že končane, geološki po
datki ugodni in po končni 
odločitvi se bo potrebno loti
ti izdelave projektov.

Vlado Podgoršek
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Lokalne volitve 2006

V Posavju brez presenečenj \s e v n i c a
- 4 .

Posavje -  Solidno število Posavcev je 22. oktobra odšlo na lokalne volitve. Najbolj vneti so bili seveda v novi občini Kostanjevica na Krki, kjer je bila volilna udeležba 
73,63 odstotna, sledili so jim  volivci sevniške občine z 62-odstotno udeležbo. Eni so šli volit, ker so si na politični sceni želeli nove obraze, in drugi, da do menjav ne bi 
prišlo. Več je  bilo tistih, ki jim  ni do večjih “novotarij” na domačem dvorišču, zato so trije stari župani Janc, Bogovič in M olan (pre)močno zmagali že v prvem krogu, 
njihove stranke pa so pobrale največ sedežev v občinskih svetih. Kostanjevica na Krki na župana še čaka. Znan bo po drugem krogu 12. novembra, so pa zagotovo 
prvi v Posavju poznali svoj 10-članski občinski svet, izvoljen po večinskem sistemu. Volilna komisija je  hitro preštela glasove in še preden se je  nedeljski večer prevesil 
v noč, so novi izbranci ljudstva lahko nazdravili. Tudi v Brežicah in v Krškem so bili prvi delni rezultati znani v razumnem roku, v Sevnici pa se je  občinski volilni 
komisiji precej zatikalo in Kristijan Janc je  moral s šampanjcem čakati kot na Silvestrovo. Branka Dernovšek, Nada Černič Cvetanovski in Lidia Zbašnik

Molan sprejema prve čestitke.
Za župansko mesto se je potegovalo šest kandidatov. An

kete so kazale, da bo zmagovalec znan že v prvem krogu in 
Ivan Molan (SDS), k ije  prišel na oblast na predčasnih volit
vah pred letom in pol, je res prepričal večino. Dobil je 64,12% 
glasov. Presenetila je Nataša Starki, pravnica, ki se je za 
kandidaturo s podporo volivcev in Drnovškovega Gibanja za 
pravičnost in razvoj odločila po razkolu v občinski LDS. Brez 
Čvrstega finančnega zaledja s skromno kampanjo je zbrala 
12,61 % glasov in se uvrstila na drugo mesto.

Ivan M o la n  (SDS) 64,12%
N a ta š a  Starki (neodvisna) 12,61%
M a t ja ž  P e g a m  (LDS) 8 ,6 3 %
M a g .  Teodor O ršanič  (SEG) 6 ,23%
M it ja  Jankovič (SD) 5 ,8 0 %
R om an Baškovč (SLS) 2 ,5 8 %

Ivan Molan: “Naše raziskave so mi napovedovale nov 
mandat že v prvem krogu, a dosežen odstotek glasov me je 
Prijetno presenetil. Tudi sestava občinskega sveta obeta, da 
bomo skupaj več energije posvečali načrtovanju razvoja, ne 
Pa politikantskemu preigravanju, ki sem ga bil deležen na 
začetku prvega mandata. Želim, da bi čim prej oblikovali in 
sprejeli proračun 2007.”

Nataša Starki: “Zame je dosežen rezultat zelo velik us
peh. Čeprav nisem prišla v občinski svet, mi ni žal. Bom pa še 
Vedno delovala v Gibanju za pravičnost in razvoj v korist lju
di za reševanje njihovih stisk.”

Janc je  dvakrat v plusu, saj se gostilna, kjer je  Janc proslavil 
uspešno volilno bilanco, imenuje Plus.

Kristijan Janc: “Gladka zmaga v prvem krogu kaže, da 
ljudje vidijo rezultate mojega dela. Očitno z mano vred ver
jamejo, da mi funkcija državnozborskega poslanca ne krade 
moči za vodenje občine, ampak da je to pravzaprav dobitna 
kombinacija za občane in za državo. V državni zbor prenašam 
pobude iz lokalne skupnosti, v občino pa se vračam z drago
cenimi informacijami za načrtovanje naših programov.”

Bogovič s podžupanjo Ano Nušo Somrak in novo občinsko 
svetnico iz Libne Marjano Planinc

Franci Bogovič: “Pričakoval sem, da bo v Krškem v prvem 
krogu vse odločeno, nisem pa pričakoval tako visokega od
stotka podpore volivcev. Očitno pozdravljajo moj način vodenja 
občine, to je sporazumevanje vseh sodelujočih akterjev, brez 
sklepanj koalicij v občinskem svetu. Prepričati morajo ideje, 
projekti, argumenti. Vesel sem, da ljudje to opazijo.”

Branko Janc: “Rezultat je bil pričakovan in glede na vo
lilno abstinenco ni bil presenetljiv. Z izidom sem zadovoljen. 
Svetniška skupina LDS, v kateri imam sedež, bo v bčinskem 
svetu uveljavljala ključne interese občine.”

Meri Kelemina: ‘Nepočutim
se poraženka, saj sem dosegla 
mnogo večji uspeh, kot so mi ga 
napovedale začetne projekcije. 
Županu čestitam. Svoje poglede 
na to, kako naj se občina še naprej 
razvija, pa bom skušala uvelja
viti kot občinska svetnica.”

V novi občini drugi krog

V novi občini Kostanjevica na Krki 
se za župansko mesto potegovali 

stirje neodvisni kandidati - Franc 
Curhalek, Ana Žugič, Andrej Kerin 
■Kičo in Mojmir Pustoslemšek. V 
Kostanjevici na Krki je v volilni ime- 

vpisanih 2078 volilnih upravi
čencev, glasovalo pa jih je 1529 ali 
/3,58 %. Največ glasov 647 ali 42,57 % 
■j® dobil upokojeni inž. gozdarstva 
Mojmir Pustoslemšek, s 544 glasovi 

35,79 % pa se je na drugo mesto 
^Vrstila Ana Žugič, učiteljica na OŠ 
"odbočje. Pustoslemšek in Žugičeva 
Se bosta pomerila v drugem krogu 
v°litev, ki bo 12. novembra.

V novi občini so županski kandidati Franc Curhalek, 
Mojmir Pustoslemšek, Ana Žugič in Andrej Kerin re
zultate volitev čakali kar skupaj.

Mojmir Pustoslemšek: "V svojem programu sem 
žapisal zelo veliko obljub oz. sem v svoji viziji nakazal 
r/ sijVe za veliko problemov. Če bom izvoljen, jih bom 
kušal čim več rešiti oz. uresničiti dane obljube.”

Ana Žugič: "Drugi krog je bil napovedan, prav tako 
_e je uresničila napoved, kdo bo v drugem krogu. Pri teh 
°litvah najbolj pozitivno ocenjujem dobro udeležbo in 
P°štujem voljo volivcev.”

Mojmir Pustoslemšek 42,57 % 

Ana Žugič 35,79 %

Franc Curhalek 

Andrej Kerin

13,82 % 

7,83 %

SDS pridobil v vseh občinah
Posavje -  85 svetnikov, ki bodo sedeli v občinskih svetih treh posavskih občin, je 
prišlo do mandatov na 26 strankarskih oziroma neodvisnih listah. 10 svetnikov 
Kostanjevice na Krki je bilo izvoljenih po večinskem sistemu. Od strank sta svoj 
rezultat v primerjavi z lokalnimi volitvami 2002 močno popravili stranki zmago
valcev županskih volitev v Brežicah in Sevnici (SDS in SLS), medtem ko v Krškem  
visoka podpora županu po številu mandatov ni prinesla koristi tudi “njegovi” stranki.

Porast SDS v vseh občinah 
je napovedovala tudi naša an
keta, ki smo jo izvedli pred 
volitvami, in je kljub očitku, 
daje bila neprofesionalno iz
vedena, nakazala vse bistvene 
politične premike v Posavju.

Brežiški SDS je na tokrat
nih volitvah pobral kar 10 % 
več kot na prejšnjih, prav za 
toliko sije opomogla sevniš- 
ka SLS, medtem ko se je tej 
stranki v Krškem glede na 
minule volitve rezultat po
slabšal za 4 %. SDS v Sevni
ci je pridobil le 3 %, v Kr
škem so osvojili več sedežev 
kot na prejšnjih lokalnih volit
vah. LDS seje v Brežicah za 
odstotek povzpela, kar pome
ni, da razprtije v njenih vrs
tah volivcev niso preplašile.

V Sevnici in Krškem pa je 
stranka letos glasove izgubila. 
Socialni demokrati so pridobili 
dodatni sedež v brežiškem 
občinskem svetu, v Sevnici 
ostajajo na istem rezultatu, v 
Krškem pa so na slabšem. N.Si 
je v Brežicah dobila tako malo, 
da je izgubila sedež, ki ga je 
imela v dosedanjem občinskem 
svetu. Manj odstotkov je dobila 
tudi v Sevnici, v Krškem pa 
ostaja blizu starega rezultata. 
SNS je v Brežicah izgubila dva 
sedeža, v Sevnici ta stranka ne 
deluje, v Krškem ohranja re
zultat izpred štirih let. DeSUS 
je v Brežicah tokrat prepričal 
manj volivcev, v Krškem in 
Sevnici pa je prvič dobil sedež. 
PUM je kot Usta prvič nasto
pil na minulih volitvah ter pri

dobil mlade volivce, ki so jim 
zagotovili mesta v vseh treh 
občinskih svetih. Na tokrat
nih volitvah so nastopih sku
paj s stranko AS, vendar so 
"pumovci” pridobili le en se
dež več in sicer v krškem 
občinskem svetu.

Ob letošnjih volitvah so se 
dejavno podali v volilni boj 
tudi občani, ki svojih idej ne 
želijo promovirati pod stran
karsko “marelo”. Sestavih so 
neodvisne liste, ki so 
prepričale v Krškem in v 
Brežicah, medtem ko Sevni- 
čani takšni obliki kandidature 
niso posvetih dovolj pozor
nosti za preboj v občinski 
svet.

Branka Dernovšek

Kristijan Janc (SLS)
M er i K e le m in a  (s p o d p o ro  SDS) 
Bojan Lipovšek (LDS)
B reda D ren ek  Sotošek (SD) 
D anilo  M a r in  (N.Si)
M a r t in  Vidic (N apre j Slovenija)

5 7 ,0 9 %
2 6 ,2 2 %

7,41%
7,15%.
1,45%,
0 ,70%

Franci Bogovič (SLS) 
B ranko  Janc (LDS) 
S tan e  Pajk (SDS) 
J a n e z  P o žar  (Nsi) 
Jože Ribič (SD)

6 6 ,7 9 %  
13,80%  
10 ,69%  

5 ,9 3 %  
2,80 %

Molan prepričljivo že v prvem krogu

Občina Brežice ima 20.445 volilnih upravičencev, na tokrat
nih volitvah pa je svoj glas oddala slaba polovica, 10.181 
občanov ali 49,80 %. 114 glasov je bilo neveljavnih. Po oceni 
predsednice občinske volilne komisije Maje Baškovič j e nižja 
volilna udeležba primerljiva s prejšnjimi volitvami.

V Sevnici najbližje drugemu krogu

Občina Sevnica šteje 14.591 volilnih upravičencev. Na 
volitve se jih je  odpravilo 9.108, kar je 62,42% volilna 
udeležba. Po izkušnjah predsednice občinske volilne komisije 
Petre Pozderec se na občinskih volitvah udeležba vrti v raz
ponu med 55 in 60%. Letošnji rezultat kaže, da so se na volišče 
bolj resno odpravili mladi občani. Nekateri med njimi s 
pričakovanjem, da bodo tako vplivali predvsem na izid žu
panske tekme. Toda župan Kristijan Janc je zbral več kot 
dovolj glasov - 57,09% že v prvem krogu. Na drugem mestu 
je Meri Kelemina, kandidatka s podporo volivcev in SDS, ki 
je zbrala 26,22%.

Bogoviču gladko tretji mandat

V volilni imenik je v občini Krško vpisanih 21.573 občanov. 
Glasovalo jih je 11.489, kar pomeni 53,26% volilno udeležbo. 
160 oddanih glasov je bilo neveljavnih.

Tudi v Krškem je župan Franci Bogovič ob štirih proti
kandidatih veljal za nespornega favorita. Projekcije so napo
vedovale čvrsto zmago v prvem krogu, a ne s tolikšno premočjo, 
kot jo je prineslo glasovanje. Bogovič je zbral 66,79 % glas
ov, najbolj se mu je približal Branko Janc iz LDS s 13,8%.
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Pogovor z Boštjanom Kozoletom

“Popeljimo Posavje v prvo ligo”
Krško -  Slovenski sadjarji so vrsto let svoje interese zagovarjali preko GIZ-a, panožnega interesnega  
združenja kot profesionalne organizacije. Ta je sedaj ali pred likvidacijo, ali pa bo obstal s tako zmanjšanim  
programom delovanja, da bo izgubil vso pogajalsko moč do vlade. O usodi GIZ-a bo odločeno na jutrišnji 
(27. oktobra) izredni skupščini. “Žal mi bo, če sadjarji ne bodo dojeli, da je združenje izključno v našem  
interesu in ga resnično potrebujemo”, pravi predsednik upravnega odbora Boštjan Kozole, sicer direktor 
Evrosada, ki smo mu pred odločilno sejo zastavili nekaj vprašanj.

Zakaj se je  združenje znaš
lo pred ukinitvijo?

V preteklosti smo stroške 
delovanja s članarino v glav
nem pokrivali veliki pridelo
valci, ki so vmes ali propadli, 
ali zmanjšali obseg proizvod
nje, ali pa izstopili. Medse 
smo vabili nove člane, majhne 
pridelovalce, ki jih je v Slo
veniji okoli osemsto. Izkaza
lo se je, da niso pri volji pla
čevati za takšno profesionalno 
organiziranost, ker najbrž na
ivno mislijo, da se bo dober 
okvir za delovanje panoge 
postavil sam od sebe ali da 
tako vse domislijo v Bruslju. 
Seveda ni tako. Bruselj je slo
venskega sadjarja postavil na 
skupno evropsko tržišče, ven
dar ima kot pridelovalec slab
ša izhodišča od avstrijskega 
ah italijanskega sadjarja, ki sta 
mu hkrati konkurenta na trgu. 
Naloga našega združenja je, da 
v pogajanjih z resornimi mi
nistrstvi oziroma vlado pri
demo do takšnih pogojev, kot 
jih imata omenjena soseda. 
Gre za resno delo, ki ga mora 
koordinirati profesionalni di
rektor združenja. Če bodo na 
skupščini jutri odločili, da 
gremo naprej kot kakšno druš
tvo, pomeni, da smo prosto
voljno odstopili od zmage. In 
to po dobrem štartu. Prve dni 
januarja smo namreč kmetij
ski ministrici Lukačičevi 
predstavili zahteve, kot so 
subvencioniranje zavaroval
nih premij, birokratska poeno
stavitev razpisov za struktur
na in državna sredstva, vla
ganje v protitočne mreže, po
enostavitev postopkov za na
makalne sisteme, pomoč pri

skupnem trženju in promociji. 
Kot veste, so letos že pričeli 
subvencionirati zavarovanja 
pred točo. Za leto 2007 je 
predvidenih milijardo 370 
milijonov SIT v te namene. 
Premija bo subvencionirana 
kar polovično. Za male sad
jarje se GIZ bori z zahtevo, 
da bi bili razpisi iz strukturnih 
skladov dostopni tudi fizič
nim osebam. Prihajajo prva 
sredstva iz unije za protitočne 
mreže.

Dosegli smo spremembo 
zakona o fitofarmacevtskih 
sredstvih, ki je tik pred spre
jetjem. Popravek zakona omo
goča uporabo tistih pripomoč
kov, ki doslej zaradi ekonom
skih razlogov pri nas niso bili 
registrirani.

Boštjan Kozole

Ste bili s sestankom pri mi
nistrici zadovoljni?

Menim, da smo bili zado
voljni oboji. Sadjarji smo po
vedali, da nismo pristaši poli
tike, ko se naj samo daje de
nar in potuho posameznim pa
nogam, vendar pričakujemo 
optimalne pogoje za delovan

je. Mi lahko iz prakse pove
mo, kaj je potrebno pri biro
kraciji poenostaviti in mini
strica je naše pripombe vzela 
resno. Lukačičeva priznava 
pomen naše organiziranosti in 
zavedati bi se ga morali tudi 
sami sadjarji.

Kakšna bo vaša reakcija, 
če skupščina izglasuje likvi
dacijo GIZ-a?

Svoje delo za izboljšanje 
pogojev sadjarstva bom na
daljeval za skupino Evrosad, 
kjer smo skupaj s sadjarstvom 
Blanca že dosegli kakovost, ki 
nam jo priznavajo evropski 
strokovnjaki. Naše vodilo je 
to znanje posredovati vsake
mu posameznemu prideloval
cu v skupini in dvigniti po
savsko sadjarstvo v sam ev
ropski vrh. Posavje mora do
biti svoj prostor na evropski 
karti najboljših. Pripravljamo 
se za standard Natures Choise 
za trgovsko verigo Tesco v 
Angliji, kamor že izvažamo.

Ko govorite o dosežkih ali 
o viziji podjetja, omenjate 
Posavje, ne samo Krško.

Posavje doživljam kot ce
loto v kmetijstvu, gospodar
stvu, športu in življenju nas
ploh. Želel bi, da bi moja ge
neracija bolj dojela prednosti 
delovanja v skupnem prosto
ru, ne na vsakem dvorišču po
sebej, ker za to ni denarja.

Kot klubski funkcionar v 
rokometu si želim, da bi regi
ja, ki je imela od Dobove do 
Radeč pet prvoligašev, skupaj 
postavila novo zgodbo o us
pehu, ker ima bazo. S pod
poro in sodelovanjem klubov

lahko v štirih letih pridemo do 
prvoligaša, za kar pa je po
trebno narediti vrhunsko ro
kometno šolo za mlade selek
cije in rokomet narediti za 
identiteto Posavja. Naš skup
ni cilj bi moral biti, da se tudi 
sicer v gospodarski moči regi
ja povzpne v prvo ligo.

Pa si boste ob vodenju pod
jetja vzeli čas zn ta projekt?

Vsekakor. Rokometu se 
lahko zahvalim za prve izkuš
nje vodenja, ki so mi kasneje 
še kako prišle prav v Evro- 
sadu. Kot 22- letni “mule” 
sem prevzel vodenje kluba in 
se naučil, kaj je sodelovanje 
in po čem je denar. Danes pri 
35-letih imam dovolj poten
ciala in energije, dajo vložim 
v skupnost. Naj se to ne razu
me kot samohvala, saj so me 
drugi ocenili kot človeka, ki 
gaje “za ponucat”. Povabljen 
sem namreč v projekt Top 
Glas, podprt z ameriškimi 
sredstvi, kjer nas bo 25 prepo
znavnih podjetnikov leto dni 
v vlogi mentorjev sodelovalo 
s 25 mladimi podjetniki, ki 
šele začenjajo svojo poslovno 
pot. Naše svetovanje naj bi 
jim  ob še drugih strokovnih 
usposabljanjih zagotovilo rast. 
Počaščen sem, da so me izbra
li, saj sem se znašel med ug- 
ledneži, kot so Igor Akrapo- 
vič, Japec Jakopin, Ivo Bosca- 
rol, Aleksander Svetelšek...

Podpiram takšno povezo
vanje gospodarstvenikov z iz
menjavo izkušenj in medse
bojno pomočjo, kadar je le 
mogoče.

Branka Demovšek

Upravna enota še prijaznejša do ljudi
Brežice - Upravna enota Brežice deluje na novi lokaciji, v lepih in sodobno opremljenih prostorih, že od konca 
avgusta, pred dnevi pa so v sklopu prireditev ob brežiškem občinskem prazniku pripravili še posebno svečanost, 
ki so se je poleg uslužbencev udeležiti nekateri visoki gostje, med njimi tudi pristojni minister dr. Gregor Virant.

Upravna enota (UE) Brežice 
je začela s poslovanjem leta 
1995 in sodi v krog srednje 
velikih upravnih enot. V letu 
2005 so obravnavali nekaj manj 
kot 10.000 zadev, poleg tega pa 
so opravili še skoraj 150.000 
dragih upravnih nalog, kamor 
se prišteva izdaja raznih potrdil, 
izpiskov in podobno. V ob
činski stavbi je bila razpršena 
po štirih nadstropjih, arhiv je 
bil v šoli v Mrzlavi vasi in zato 
je bilo nujno rešiti prostorsko 
stisko. Od konca avgusta se 
nahaja v novi poslovni stavbi 
podjetja Skala v tako imeno
vani “Gasi” in načelnih UE Dar
ko Bukovinski poudarja, kako 
prava je bila odločitev, da os
tanejo v starem mestnem jed
ra. Ob svečanem odprtju novih 
prostorov pa je med dragim 
dejal: “S sistemskimi ukrepi na 
področju administrativnih ovir 
se upravni postopki poenostav
ljajo in učinkovitost javne up
rave se dviguje. Sedaj so naši 
cilji, biti ljudem prijazna in 
učinkovita uprava, uresničljivi.”

Sočasno z upravno enoto seje 
iz občinske stavbe v nove pros
tore preselila tudi geodetska 
uprava in vodja posavske enote 
Roman Novšak je izredno 
zadovoljen, da so končno dobili 
ustrezne prostore, kamor so 
kljub dosedanjim težavam zara
di utesnjenosti in že trem selit
vam uspešno prenesli tudi zelo 
obsežen in v celoti nepoškodo

van arhiv.
Na UE Brežice je 46 zapos

lenih, ki se trudijo uresničevati 
vodilo “ljudem prijazna javna 
uprava” in ga, kot je dejal slav
nostni govornik minister za jav
no upravo dr. Gregor Virant, 
tudi v celoti uresničujejo. To 
dokazuje certifikat kakovosti 
ISO 9001, ki so si ga pridobiti 
leta 2004, da so z njimi zado-

Ivan Molan, mag. Andrej Vizjak, dr. Gregor Virant in Darko 
Bukovinski

voljni tudi uporabniki, pa 
dokazuje njihova ocena kako
vosti dela, saj so dobiti naj višjo 
-  5 točk. Ker je bilo v zadnjem 
času veliko govora o reorga
nizaciji javne uprave, je minis
ter Virant ob tej priložnosti še 
pojasnil, da so ta projekt zaen
krat spraviti v predal; priča
kujejo, da bo do leta 2008 v 
Sloveniji 14 pokrajin, tudi 
pokrajina Posavje, in takrat 
bodo izvedli reorganizacijo.

Svečanosti sta se udeležila še 
minister za gospodarstvo An
drej Vizjak, o pomembnosti 
dogodka za občino, ki ima s 
preselitvijo upravne enote in 
geodetske uprave za svoje delo 
in za svoje občane več prosto
ra, je spregovoril župan Ivan 
Molan. Program ob odprtju so 
izvedli Pihalni orkester Glas
bene šole Brežice in Nuša De- 
renda, še posebej izvrstno pa 
sta prijaznost upravnih delavcev 
zaigrala dramska igralca -s  ko
reninami tudi Posavca -  Slav
ko Cerjak in Zoran Senkovič.

Jelica Koršič

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmovo 53,1000 Ljubljana

Umeščanje 
NSRAO v občini -

kako n
Novembra 2006 bo preteklo eno leto od odločitve Vlade 

RS, da nadaljuje z umeščanjem odlagališča za nizko in sred
nje radioaktivne odpadke po programu priprave državnega 
lokacijskega načrta tudi v občini Brežice. V tem obdobju je  
Agencija za radioaktivne odpadke z Občino Brežice vzpo
stavila lokalno partnerstvo, ki zagotavlja aktivno 
vključevanje vseh zainteresiranih občank in občanov v raz
pravo o vseh vidikih, ki so povezani z umeščanjem od
lagališča v prostor. Koordinacijo delovanja lokalnega part
nerstva v  Brežicah je  prevzel vodstveni odbor, sestavljen iz 
sedmih predstavnikov lokalne skupnosti in dveh predstavni
kov ARAO, ki je  na svoji prvi seji sprejel program aktivnosti 
lokalnega partnerstva in začel z izvajanjem aktivnosti po 
planu.

Lokalno partnerstvo je  vsem zainteresiranim na javnih 
predstavitvah predstavilo postopke umeščanja takega ob
jekta v prostor, ki jih  predpisuje država, hkrati pa že zbira
lo predloge, pobude in mnenja ljudi o različnih vidikih, 
tako pozitivnih kot negativnih, ki jih  odlagališče nizko in 
srednje radioaktivnih odpadkov prinaša v prostor. Že kmalu 
v začetnih razgovorih z občani je  bil izpostavljen problem 
raziskovalnega rova v Dečnem selu in suma, da so pri zapi
ranju vanj odložili odpadke, zato je  lokalno partnerstvo 
zagotovilo vse možne obstoječe odgovore ter za nadalje
vanje dela oblikovalo poseben odbor, ki bo preučil možnosti 
pridobivanja dodatnih podatkov. V razgovorih z občankami 
in občani je  bila velikokrat izpostavljena tudi skrb o vplivih 
na zdravje že zaradi obstoječega jedrskega objekta, zato je  
lokalno partnerstvo pri Onkološkem inštitutu naročilo poseb
no študijo o pojavnosti raka v občini Brežice ter zagotovilo 
seznanitev z ugotovitvami študije tudi zdravstvenih delavcev 
v občini. Čeprav so ugotovitve študije pokazale, da je  po
javljanje rakavih obolenj v Brežicah manjše kot drugod po 
Sloveniji, lahko z dodatnim načrtovanjem preventivnih pre
gledov predvsem zdravstveni delavci v občini pomagajo k 
izboljšanju zdravja vseh. Poleg navedenega je  lokalno 
partnerstvo skrbelo za informiranje vseh občank in občanov 
o radioaktivnosti, o odlagališču, izvedlo je  nekaj ogledov 
skladišča radioaktivnih odpadkov v Dolu pri Ljubljani, kjer 
se skladiščijo vsi radioaktivni odpadki iz vseh slovenskih 
bolnišnic, industrije in raziskovalnih dejavnosti, ter odgo
varjalo na vse pobude in vprašanja prebivalcev.

Ker je  avgusta 2006 Občinski svet občine Brežice sprejel 
sklep, da se prekinejo vse aktivnosti v zvezi s terenskimi 
raziskavami za odlagališče na potencialni lokaciji Globo
ko -  rudnik in da se pristopi k iskanju nove potencialne 
lokacije v občini Brežice, ki bo primemo oddaljena od na
selij in ki bo dolgoročno sprejemljiva za občino in njene 
občane, je  ARAO prekinila vse terenske raziskave. Hkrati 
pa ponovno začela s kabinetnimi raziskavami pregledovati 
prostor občine Brežice. Zbiranje podatkov, njihova analiza 
in ocena je  še v pripravi. Načrtuje pa se, da bodo rezultati 
pregleda možnih potencialnih lokacij predstavljeni občini, 
nato pa bo uporabljena metodologija vrednotenja za izdela
vo primerjalne študije variant, ki je  objavljena tudi na splet
nih straneh ARAO in je  bila uporabljena že ob prvi prijavi 
občin. Potencialne lokacije se bodo vrednotile z družbenih 
vidikov, z vidika pasivne varnosti, funkcionalno- tehničnega 
vidika, ekonomskega, prostorskega in okoljskega vidika. Ce 
bodo potencialne lokacije po vseh vidikih primerne, bodo 
potem razvrščene glede na primernost in uspešnost umeščanja 
odlagališča. Končno odločitev o nadaljevanju, ali bolje 
rečeno, o ponovnem začetku terenskih raziskav pa bo spreje
la Vlada RS na predlog Ministrstva za okolje in prostor.

Krajani nočejo samoprispevka
Dolenja vas pri Krškem -  Hkrati z lokalnimi volitvami so v 

Dolenji vasi pri Krškem izpeljati referendum za samoprispevek, s 
katerim bi financirati gradnjo večnamenskega doma. Na veliko 
razočaranje predsednika krajevne skupnosti (KS) Branimirja 
Vodopivca seje 329 krajanov izreklo proti samoprispevku, le 82 
volivcev gaje podprlo.

V KS je 712 volilnih upravičencev za samoprispevek, na volišče 
jih je odšlo čez polovico. Za samoprispevek se namreč volilu3 
pravica določa drugače kot za drage oblike referenduma ozirom3 
za volitve. O samoprispevku odločajo občani, starejši od 15 let, D 
so zaposleni in njihova plača presega 25 odstotkov repubtiškeg3 
povprečja za leto pred referendumom. Odločajo tudi tisti, ki n3 
referendumskem območju nimajo stalnega bivališča, a posedujejo 
zemljo oziroma nepremičnino. V Dolenji vasi pri Krškem je takšnih 
157 in niso izkazati interesa, da bi sploh odšli na volišče. B.D.
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Glogovšek in Komočar 
na svobodi

Krško - Pripornika na prostosti, pazniki v zaporu, novinarji v sodni dvorani, vrečka ni prava in čitalniške 
urice na krškem sodišču - tak bi bil kratek povzetek nekajurne obravnave zoper M ihaela Glogovška, Evgena 
Komočarja in Ivana Hvizdaka, ki jih  obtožnica bremeni neupravičene proizvodnje in prometa z mamili.

V ponedeljek ob 11. uri in 
47 minut se je Evgenu Ko
močarju, ki so ga na obrav
navo na krško sodišče iz pri
pora pripeljali pazniki, smeja
lo srce. Sodni senat j e namreč 
ugodil obrambi in Komočar
ju odpravil pripor. Obramba, 
ki je odpravo pripora sicer 
Predlagala že večkrat, se je 
sklicevala predvsem na to, da 
je prišlo do nezakonitosti pri 
Upoštevanju pripornih razlo
gov. Komočarjev kazenski 
list bi moral biti namreč pra
zen in prejšnja sodba po za
konskih določilih že izbrisa
na, a Ministrstvo za pravosod
je tega še ni storilo. Okrožni 
državni tožilec Bogdan Mat
jašič je odpravi pripora nas
protoval, saj je bilo v roku ne
kaj dni nazaj trikrat odločano 
0 tem, tako na prvostopenj
skem kot na višjem sodišču. 
Kot je dejal zagovornik ob
dolženega Bojan Klakočar, 
je višje sodišče napačno upo
števalo spisovne podatke. 
Sodni senat pod predsedstvom 
sodnice Marije Vrisk je na 
Podlagi trajanja pripora in

ugotovitve, da bi moral biti 
kazenski list izbrisan, Komo
čarju odpravil pripor. Pazni
ka, ki sta Komočarja pripel
jala, sta pobrala lisice in se 
odpeljala nazaj v zapore. Mi
haelu Glogovšku pa je višje 
sodišče že prejšnji teden, na
tančneje 19. oktobra, odpra
vilo pripor, v katerem sta bila 
s Komočarjem že devet me
secev.

Sicer pa so bili uvodne po
zornosti na obravnavi na kr
škem sodišču deležni mediji. 
Odvetnik obdolženega Glo
govška Dušan Medved je 
namreč podal predlog za iz
ključitev javnosti na glavni 
obravnavi, saj mediji menda 
pišejo senzacionalistično in 
neobjektivno. Svoj predlog je 
Glogovškova obramba pod
prla s prilogami novinarskih 
člankov, objavljenih v Sava- 
Glasu in Dolenjskem listu. 
Okrožni državni tožilec Bog
dan Matjašič je temu pred
logu nasprotoval, saj zakon 
določa, da so vse obravnave 
javne, razen v posebnih pri
merih, ki so določeni v 295.

členu Zakona o kazenskem 
postopku. Obramba j e kot ra
zlog za izključitev javnosti 
navajala poročanje medijev 
SavaGlas in Dolenjski list o 
poteku sojenja o tej zadevi. 
Tožilec Matjašič je prepričan, 
da poročanje medijev ni tak 
razlog, ki bi lahko narekoval 
izključitev javnosti. Sodišče 
namreč sodi na podlagi podat
kov v spisu in ne na podlagi 
poročanja medijev. “Veliko 
slovenskih medijev poroča o 
sojenju na slovenskih sodiščih 
in to različno, a ne poznam 
nobenega primera, da bi so
dišče zaradi tega javnost iz
ključilo,” je dejal okrožni dr
žavni tožilec. “Ce se Glogov
škova obramba s poročanjem 
ne strinja, ima za to na voljo 
ustrezne druge poti oz. s taki
mi predlogi ne more biti us
pešna.” S tožilcem seje strin
jal tudi senat, saj meni, daje 
javnost inštitut, s katerim je 
poskrbljeno za širši nadzor 
nad delom sodišč. “Po eni 
strani ima javnost kontrolno 
funkcijo,” je dejala predsed
nica senata sodnica Vriskova,

“ po drugi strani pa je potreb
no upoštevati pravice obdol
žencev. Toda to bo treba sani
rati na drugačen način.”

V nadaljevanju obravnave 
so si zbrani na sodišču dali 
opravka okrog sporne vrečke, 
ki je prispela s Centra za fo
renzične preiskave. To naj bi 
bila vrečka, v kateri naj bi 
Komočar prenašal kokain. 
Ko sta si tako sodnica kot Ko
močar prizadevala, da bi na 
vrečki pustila čimmanj sledi, 
je Komočar ugotovil, da to 
ni tista vrečka, v kateri je pre
našal kokain. Preostanek ob
ravnave je potekal v znamen
ju “čitalnice”. Na predlog 
Glogovškov« obrambe je sod
nica prebirala predloge okrož
nega državnega tožilstva in 
sodišča o uvedbi tajnih ukre
pov. To je bil namreč eden od 
dveh dodatnih dokaznih pred
logov, ki jih je senat sprejel, 
ostale pa zavrnil kot neute
meljene. Med drugim ni spre
jel predloga zagovornikov, da 
iz spisa izloči ves material, ki 
je nastal na podlagi tajnega 
policijskega delovanja. P.U.

Zaradi smrti očeta ponovno na sodišču
Krško -  “ Zakaj je  umrl vaš oče,” je 21-Ietnega M atjaža Kodriča na ponovnem sojenju v Krškem vprašal 
°krožni državni tožilec. “Zaradi alkohola in tablet,” je  dejal mladenič. “Ali ste ga tega dne kaj tepli?” “Tisti 
dan sem ga za mizo enkrat udaril z dlanjo po obrazu,” je odvrnil mladenič. Letos poleti je namreč Okrožno 
$odišče Krško na štiriletno zaporno kazen obsodilo M atjaža Kodriča iz Brezja pri Podbočju, ki je pijan 
Pretepel očeta, zaradi česar je ta umrl. Višje sodišče v Ljubljani je  sodbo razveljavilo in jo  vrnilo prvostopenj
skemu v ponovno sojenje.

21. septembra lani je v 
Brezjah pri Podbočju umrl 
^2-letni Ladislav Kodrič. Za 
Negovo smrt so obsodili nje
govega 20-letnega sina Mat- 
toŽa, ki je očeta pretepel, pri 
Potepu pa naj bi sodelovala 
|udi mati. Mati in sin sta hote- 
a očetovo smrt prikazati kot 
Nesrečo, a je zdravnica iz kr- 
skega zdravstvenega doma 
Pred mrliškim ogledom za
dala sumljive okoliščine smr- 
*■ Policisti so ugotovili, daje 
ega dne pri Kodričevih 

Phšlo do družinskega pretepa, 
^  je bil v tej hiši, predvsem 
žaradi alkoholizma, na dnev
om  redu. Sprva je bila ovade- 
1)3 tudi mati Alojzija, a je bila 
°vadba zoper njo zaradi 
Pomanjkanja dokazov umak
njena.

Matjaža Kodriča je Krško 
°dišče zaradi povzročitve

izredno hudih telesnih po
škodb, ki so imele za posledi
co smrt, v prvotnem sojenju 
obsodilo na štiri leta zapora. 
Za taka kazniva dejanja je si
cer zagrožena kazen do deset 
let zapora, a sodni izvedenec 
psihiatrične stroke pravi, da se 
Kodrič zaradi alkoholizira
nosti ni povsem zavedal svoje
ga dejanja. Prav zaradi po
goste opitosti obsojenega so 
poleg zaporne kazni zanj odre
dili tudi obvezno zdravljenje 
alkoholizma.

V vnovičnem sojenju bo 
sodišče zaslišalo še nekaj prič, 
med drugim bo zaslišalo 
zdravnico, ki je prišla na kraj 
dogodka, mati obdolženega, 
Alojzija, ki naj bi fantu 
pomagala pri pretepanju moža 
oz. očeta, pa je izkoristila pra
vno dobroto in se je pričanju 
odpovedala. Zagovornik ob

dolženega Matjaža je pred
lagal, da sodišče določi nove
ga sodnega izvedenca psihi
atrične stroke, saj meni, daje 
škandalozno, da sije psihiater 
Jože Jakopič za obdolženega 
vzel le deset minut časa, saj 
naj bi se mu mudilo. Kot pravi 
zagovornik, nekateri dobijo 
po tri izvedence, siromaki pa 
imajo pravico le do enega. 
Sodni senat, ki mu predseduje

Gojmir Pešec, je zavrnil za
govornikov predlog o odpravi 
pripora, bo pa ponovno za
slišal izvedenca Jakopiča. Po 
tem zaslišanju se bo senat od
ločil, ali bo postavil novega 
izvedenca ah ne. Če se sodišče 
ne bo odločilo za to, bo zago
vornik sam poiskal sodnega 
izvedenca psihiatrične stroke 
in sodišču predložil novo iz
vedensko mnenje. N.Č.C.

Policisti preverjali voznike
Posavje -  Minulo soboti ponoči so policisti Policijske up- 

rave Krško izvedli poostren nadzora nad psihofizičnim stan
j a  voznikov po metodologiji “Promil”. Ustavili so 136 vozni
kov motornih vozil, zoper 107 voznikov so policisti odredih 
. rii preizkus alkoholiziranosti z alkotestom. Ugotovili so, da 
•!e 11 voznikov vozilo pod vplivom alkohola. Naj višja stopn- 
•!a alkoholiziranosti in sicer 1,02 miligrama alkohola v litru 
Vdihanega zraka je bila ugotovljena pri vozniku osebnega 
Avtomobila na območju Sevnice. Policisti so ugotovili tudi, 
a sta dva voznika sedela za volanom brez opravljenega 
°zniškega izpita. Zaradi drugih kršitev pa so sedmim 

^iteljem  izdali plačilni nalog ter izrekli štiri opozorila.

Ujeta v Orhideji
L oka pri Z idanem  M ostu  -  P r ip orn ik a  R ob ert  
Žirovnik iz Radeč in Jaka Ulčnik iz Bistrice ob Sotli, 
ki sta 17. oktobra pobegnila iz zaprtega oddelka  
psihiatrične bolnišnice Polje, so ujeli v lokalu Orhide
ja v Loki pri Zidanem M ostu. Policija, ki je  preko 
medijev pozivala občane na pomoč pri iskanju pobeg
lih, je  hkrati opozarjala na previdnost, saj gre za ne
varni osebi.

23-letni Jaka Ulčnik iz 
Bistrice ob Sotli je lani ubil 
svojega brata in ranil njegovo 
dekle. Zaradi kaznivega dejan
ja umora in poskusa umora je 
bil zanj odrejen pripor, ki ga 
je prestajal v psihiatrični bol
nišnici Polje. Da pa to ni nje
gov edini greh, kaže obravna
va na krškem sodišču, kjer se 
je ta teden znašel Ulčnik. So
dijo mu, ker je pomagal Fran
cu Vinšku pri veliki tatvini.

Ta teden pa seje na krškem 
sodišču nadaljevalo tudi soje
nje kriminalni združbi, ki naj

bi se ukvarjala s preprodajo 
droge. Sestavljajo jo Krčan in 
štirje Radečani. Med slednji
mi je tudi Robert Žirovnik, 
ki seje  pred dnevi odločil za 
pobeg s psihiatrične klinike, 
kjer se zaradi zdravstvenih te
žav nahaja že nekaj mesecev.

Policisti so združbo, ki se 
je ukvarjala s preprodajo he
roina, spremljali pol leta in jo 
nato aretirali februarja letos. 
V tem času naj bi peterica 40 
osebam prodala 900 g hero
ina in iztržila 6 milijonov SIT. 
P.U.

Jošt za zapahnjenimi 
vrati

Krško - Na Okrožnem sodišču v Krškem seje za zaprti
mi vrati nadaljevalo sojenje artiškemu župniku Karliju 
Joštu, ki ga obtožnica bremeni spolnih napadov na osebe, 
mlajše od 15 let. Na prejšnji obravnavi, ko so zaslišali štiri 
oškodovanke, je sodišče obravnavo zaprlo za javnost zara
di zaščite žrtev. Tokrat pa se je sodišče odločilo za še bolj 
drastičen ukrep. Za novinarje namreč ni zaprlo le vrat sodne 
dvorane, temveč tudi vrata sodišča.

Na tokratnem sojenju so menda zaslišali nekaj staršev 
oškodovank ter učiteljice, ki so se jim otroci zaupali. Se
nat je  menda poslušal tudi posnete izjave mladoletnih 
oškodovank, tako da jim ne bo potrebno ponovno pričati 
na sodišču, štiri dekleta, ki so že polnoletna, pa so pričala 
zadnjič.

Obravnava naj bi se nadaljevala 27. oktobra. P.U.

V teh dneh so kriminalisti na območju Ljubljane areti
rali nekdanjega župnika župnije Kašelj-Zalog Franci
ja Frantarja, za katerim je bila razpisana mednarodna 
tiralica. Frantarja obtožnica bremeni “spolnega” na
pada na osebo, mlajšo od 15 let. Ko seje začelo sojenje, 
je Frantar izpuhtel. Kot j e izbrskala Mladina, seje na
hajal v Zambiji, nato pa je v Malaviju pomagal patru 
Stanku Rozmanu. V priporu na Povšetovi bo verjetno 
počakal na sojenje.

Ribe umirajo molče
Boštanj - Zaradi popravila generatorja na HE Boštanj 
je  p rišlo  do m n ožičn ega  pogin a  rib . P o lic ija  je  
poročala o 3,5 tonah rib, sevniški ribiči pa o sedmih 
tonah. Bo jez savske elektrarne postal grobišče rib?

Na komaj odprti HE Boš
tanj je pred časom odpovedal 
eden od generatorjev. Morali 
so ga demontirati in odpeljati 
na popravilo k izdelovalcu 
vseh treh boštanj skih genera
torjev, v tovarno Rade Kon
čar v Zagreb, kjer naj bi okva
ro odpravili do konca febru
arja. Pri demontaži generator
ja so iz Save omejili dotok vo
de v cevi oz. jaške, ki vodijo 
do turbine. Ko so izsuševali 
trakt, so v vhodnem delu tur
bine našli več ton mrtvih rib, 
predvsem mren, podusti in 
klenov ter nekaterih drugih 
redkih vrst. Kot pravijo na 
elektrarni - tako pravi tudi po
licijsko poročilo - je tehtanje 
pokazalo, da gre za 3525 kg

li, ne pa da so skušah vso stvar 
prikriti. Do pomora je prišlo 
že v soboto popoldne, a elek
trarne o tem niso nikogar ob
veščale, saj so menile, da gre 
za pomor manjših razsežnosti. 
Šele naslednji dan so z elek
trarne obvestili ribiče.

Sevniška ribiška družina 
težko sodeluje z elektrarnami, 
pravi Gradišarjeva. Investi
torji niso hoteli ugoditi nji
hovi zahtevi po ribji stezi, saj 
pravijo, da tega ni bilo v na
črtih, čeprav bi po evropski 
zakonodaji ob vsaki elektrar
ni morala biti ribja steza. Boš
tanj ska elektrarna pa je začela 
obratovati takrat, ko je Slo
venija že bila v EU.

Zaradi pestrosti ribjega živ-

Pomorjene ribe

rib. Sevniški ribiči trdijo, da 
jih je bilo vsaj sedem ton, saj 
so pri nalaganju mrtvih rib v 
zabojnike, kar so opravili de
lavci Kostaka, videli, da jih 
je šest kubičnih metrov. Ško
de je za okrog 20 milijonov 
SIT. “Škoda j e v bistvu nepo
pravljiva,” pravi tajnica sev- 
niške ribiške družine Lucija 
Gradišar. Gre namreč za 
nekatere vrste redkih in zaš
čitenih rib. Od 85 vrst rib, ki 
jih živi v Sloveniji, jih v Savi 
živi kar 65 vrst. Gradišarjeva 
je povedala, da do takega po
gina rib ne bi prišlo, če bi na 
elektrarni pravočasno reagira

lja v Savi so se nameravali ri
biči s tem projektom vključiti 
v program Natura 2000, a so 
izpadli. Kot ugotavlja Gra
dišarjeva, verjetno zato, ker 
bi potem gradnja HE poteka
la pod budnejšim očesom stro
kovnjakov in bi morali gra
ditelji upoštevati določene 
zahteve.

Ribiška družina Sevnica je 
pred dvema letoma proti hid
roelektrarni Boštanj vložila 
tožbo zaradi škode, ki je nas
tala, ko so potekala dela v 
gradbeni jami in je bil uničen 
ribji zarod. Primer je še na 
sodišču. N.Č.C.
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/v«/; Bogovčič Prostovoljno gasilsko društvo Kapele Mihael Boranič

Prenovljena sevniška 
upravna enota

Sevnica - Koje nova načelnica Darja Drnovšek prevzela 
sevniško upravno enoto, je sprožila aktivnosti za nujno pre
novo pritličja. Tam sta namreč s strankami najbolj obremen
jeni pisarni oddelka za upravno notranje zadeve in sprejemno 
informacijska pisarna, ki sta bili nefunkcionalni tako za 
uslužbence kot za občane. Pisarna oziroma njeni uslužbenci 
so v devetih mesecih vodili postopke za izdajo 1152 osebnih 
izkaznic, 384 potnih listov, 783 vozniških dovoljenj in 397 
registracij vozil. Številke potrjujejo, da ta oddelek vsak dan 
obišče največ strahk.

Darja Drnovšek in Gregor Virant

Obnovitvena dela, ki so polepšala izgled pritličja, so se začela 
sredi avgusta in so stala 19 milijonov SIT. V avli je sedaj 
nameščena info točka z elektronsko oglasno tablo, kjer se bodo 
stranke seznanjale z najpomembnejšimi informacijami. V času 
hrupnih in prašnih zidarskih del so vse službe nemoteno de
lovale v majhni sejni sobi, kar j e zahtevalo kar precej iznajd
ljivosti zaposlenih. Načelnica seje za strpnost zahvalila tako 
svojemu kolektivu kot občanom.

Upravna enota Sevnica ima šest krajevnih uradov in je pri
stojna še za del občine Škocjan. Minister za javno upravo Gre
gor Virant, ki se je udeležil svečanosti ob zaključku obno
vitvenih del, je poudaril oceno, da ta del javne uprave po celi 
državi, tudi v Sevnici, odlično funkcionira. B.D.

Nagrajenci brežiške občine
Brežice -  Sklepna prireditev v počastitev praznika občine Brežice je svečana seja občinskega sveta s pode
litvijo priznanj. Letošnjih šest lavreatov bo nagrade iz rok župana Ivana M olana prejelo jutri (27. oktobra) 
v viteški dvorani brežiškega gradu.

Dobitnika oktobrske na
grade kot naj višjega občinske
ga priznanja sta dva - Mihael 
Boranič za dolgotrajno, zav
zeto in uspešno delo v gasil
stvu in organih Krajevne 
skupnosti Dobova ter Franc 
Šekoranja-Sinek z Bizelj
skega za ohranjanje tradicio
nalne gostinske dejavnosti, s 
katero je pomembno prispe
val k prepoznavnosti kraja in 
k razvoju turizma v občini.

Priznanja Občine Brežice 
pa prejmejo: Turistično
društvo Dobova za izvedbo 
številnih izvirnih projektov, s 
katerimi je pomembno prispe
valo k obogatitvi življenja v 
domačem okolju in širši skup
nosti, Prostovoljno gasilsko 
društvo Kapele za 80 let de
lovanja in za prispevek k 
splošni požarni varnosti ter 
Tamburaški orkester Arti
če, ki s svojo odličnostjo pro
movira občino doma in na

 _

tujem.
Za častnega 

občana je imeno
van akademski 
slikar in restavra
tor Ivan Bogov
čič, profesor na 
Akademiji za li
kovno umetnost 
na oddelku za res
tavratorstvo.

V Brežicah ce
nijo njegovo živ
ljenjsko delo na 
področju restav
ratorstva v Slove
niji, skrb za spo
znavanje in ohran
janje kulturne de
diščine v občini 
ter prenašanje zna
nja in bogatih iz
kušenj na študen
te. B.D.

Tamburaški orkester Artiče

Franc Šekoranja-Sinek

Predsednica Turističnega druš
tva Dobova Branka Stergar
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Bogata brežiška arheologija
Brežice - pred dnevi so predstavniki novomeške enote Zavoda za varstvo kulturne dediščine predstavili 
rezultate zaščitnih arheoloških izkopavanj na Cesti prvih borcev v Brežicah. Kot je  povedal župan Ivan 
Molan, so bila dela končana v predvidenem času, izkopavanja pa so dala pričakovana in nepričakovana 
odkritja in so zaključena.

Zato j e že bilo mogoče za
četi z načrtovanim posegom 
na osrednji brežiški ulici ozi
roma s polaganjem najrazlič
nejših komunalnih in drugih 
vodov. Sodobne komunikacij
ske povezave so potrebne tudi 
zaradi novih zgradb, denimo 
novega poslopja upravne eno
te in mejne policije. Župan 
Upa, da bo, odvisno od vre
mena, mogoče še letos opra
viti glavna dela, cestišče pa 
nato čez zimo zavarovati z 
grobim betonom. Zaradi po
sedanja zemlje bi šele spom-

»j ’7 '1 ''
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tudi na ostanke naselbine iz 
predzgodovinskega obdobja 
in lončevino oziroma kerami
ko. Med drugim so našli tudi 
lep vrč iz bronaste dobe.

^roš Bavec

Brežiška arheološka odkritja
ladi uredili cestišče in izvedli 
dokončne rešitve vse od raz
svetljave do tlakovanja. To 
seveda pomeni, da bo v pri
hodnjih tednih v Brežicah še 
prihajalo do prometnih zagat.

Arheologi bodo medtem 
izkopane jame zasuli, na nji
hova odkritja pa naj bi v pri
hodnje opozarjale informa
tivne table ter izkopani pridat
ki, ki naj bi jih po končani 
konzervaciji hranil Posavski

muzej Brežice. Še prej pa bi 
vse najdbe kazalo predstaviti 
javnosti v enem od brežiških 
objektov. Kot sta povedala 
Uroš Bavec in Slobodan 
Olič, so strokovnjaki na os
novi spomladi narejenih son- 
daž pri izkopavanjih zadnja 
dva meseca odkrili ostanke 
mestnega obzidja z obramb
nim jaškom pri severnih mest
nih vratih in obrambni stolp. 
Nepričakovano pa so naleteli

Slobodan Olič
Skupaj z arheološkimi od

kritji na lokaciji nove pošte in 
prastare naselbine pri sejmišču 
ob Savi so Brežice dobile do
končne dokaze o svojem zgo
dovinskem pomenu in vred
nosti. Zdaj se lahko postav
ljajo ob bok najbolj znanih 
starih slovenskih mest kot so 
Škofja Loka, Ptuj ali Piran.

Vlado Podgoršek

Priznanja turističnim delavcem
„ Čatež ob Savi - Terme 
Čatež so pred dnevi gostile 
53. gostinsko turistični zbor 
Slovenije. Že tretjič so se v 
Posavskem zdravilišču mudi
ti vsi, ki v slovenskem gostin
stvu in turizmu kaj pomenijo 
Ul kot je povedal direktor 
Mladen Kučiš, so se na to
kratnem druženju spet preple
t l i  znanje in ideje. Na zboru 
le namreč letos tekmovalo re
kordno število - 439 gostin

skih in turističnih delavcev, ki 
so se pomerili v 22 kategori
jah. Srečanje je prvič imelo 
mednarodni značaj, saj so med 
sodelujočimi bili tudi pred
stavniki Črne gore, Srbije in 
Hrvaške.

Po svečanem odprtju so 
podelili tudi več priznanj naj
uspešnejšim posameznikom, 
med drugim nagrado Milen
ka Šobra novinarju Dela Bo
risu Šuligoju iz Kopra, pri- 

Foto: Marija Levak

n

Veliko znanja so pokazali mladi iz gostinskih šol.

>
°nica Jankovič in Milena Tomše ob kuhanju koruznih žgancev

znanja z zlatimi plaketami pa 
so prejeli tudi trije gostinsko- 
turistični delavci iz Brežic 
Nastja Les, gostinka s Čateža, 
ter Renata Martinčič in Ivan 
Žibret iz zdravilišča Terme 
Čatež. Posavske gostinske de
lavce j e na državnem cehovs
kem druženju v Termah Čatež 
uspešno zastopala restavraci
ja Stefanič iz Brežic.

Bolj malo znano pa je, da 
na tem zboru v svoji katego
riji redno tekmujejo tudi 
kmečke gospodinje. Letos so

tekmovale v kuhanju žgancev 
za štiri osebe in pripravi po
grinjka za dve osebi. Tri zlata 
priznanja sicer niso ostala v 
Posavju, kljub vsemu pa sta se 
odlično odrezali Milena 
Tomše s Turistične kmetije pri 
Martinovih iz Globočic in Ton
ika Jankovič z Viher, ki ima 
registrirano peko kruha in pot
ic na tradicionalen način. Obe 
sta prejeli srebrno priznanje.

Naslednji gostinsko-turis- 
tični zbor bo v Termah Olim- 
ia. V.P.

Terme z lepim kopališčem in kampom
Ljubljana -  Pod okriljem 

^dje tja  Alpe Adria Media 
Marketing in v izvedbi ekipe 
j^ijske oddaje “Dobro jutro, 
. iovenija” seje končala akcija 
.Obiramo “Slovensko naj 
v°Pališče 2006”. V skupni raz- 
srstitvi je največje število gla- 
I °v prejelo Vodno mesto At- 
^ ntis, ki je tudi zmagalo v 
j^tegoriji vodnih parkov. 
s j^go mesto v skupni razvr- 

in s tem prvo v katego- 
jeJl k lik ih  termalnih kopališč 
w ?nova pripadlo Termalni 

rieri Term Čatež. Prejeli so 
^  1894 glasov. Sledijo 
- Terme Olimiaz Aqualuno
l*N;aravni park Terme 3000

Moravske Toplice.
Na Gospodarski zbornici 

Slovenije pa so podelili pri
znanja najlepše urejenim 
kampom v projektu “Moja de
žela -  lepa in gostoljubna”. 
Med srednje velikimi kampi 
se je na tretje mesto uvrstil 
kamp Terme Čatež. Kot so za
pisali v obrazložitvi, so v lepo 
urejenem kampu Term Čatež 
na prostranem Krškem polju 
ob Savi ločeni predeli za šo
tore, kamp prikolice in avto
dome. Dovolj je  sanitarij, 
umivalnic in tušev. Vodne po
vršine - bazeni so v skupni 
uporabi s kopališčem in apart
majskim naseljem, dovolj

imajo turistično informativ
nega gradiva in informacij
skih usmerjevalnih tabel. Tr
govine in športni objekti so 
namenjeni kopalcem in kam- 
pistom. Osebje je prijazno in 
ustrežljivo. Prav tako so do
bro povezani z lokalnimi tu
rističnimi dejavniki. L.Z.

Brežičani 
v Zaprešiču
Zaprešič -  V organizaciji 

Obrtničke komore Zagreb, 
Udruženja obrtnika Zaprešič 
je v Zaprešiču potekal že 8. 
sejem gospodarstva, na kate
rem so se predstavili tudi obrt
niki iz Slovenije. Obrtničko 
udruženje Zaprešič in Ob
močna obrtna zbornica Bre
žice sta že pred več kot 10 leti 
navezala poslovne in prijatelj
ske stike. Letos je na sejmu 
poleg Območne obrtne zbor
nice Brežice sodeloval še Za
vod za podjetništvo in turizem 
občine Brežice.

Z f t S L O f W D f t

“Kerte" in 
ultrapozitivni 

žarki
,  Naj se še tako trudim, povsem mi
mo gorenjskega “kerlca ” in njego
vih dogodivščin ne morem. Z  njegovo 
pomočjo smo izbrisali še en sloven
ski kompleks in se pridružili vrsti dežel s tako imenovanimi 
seksualnimi škandali, na čelu katere je  zagotovo ameriški 
predsednik s porednimi cigarami v ovalni sobi. A kljub temu 
škandal ni bil čisto pravi, saj se je  novinarska srenja lotila 
stanovanj, ki jih “kerlc” ni prijavil protikorupcijski ko
misiji, čeprav bi jih po zakonu moral. “Kerlcem ” se pač ni 
treba držati zakonov, ker so ti namenjeni ljudskim množicam. 
Menda.

Ali kaj?
Kdo je  koga in kdo je  zares jokal, kaj je  v ozadju in kaj v 

ospredju...
Oprostite, ker morate brati in razmišljati o tem, ko je  pa 

bilo povedano že vse in to na taki ravni, da bi človek kar 
mižal in si v ušesa potisnil ementalec.

Medtem pa so nas iz vesolja obiskali ultrasuperpozi- 
tivnonevidni modri žarki (ne vem sicer, kako je  nevidno lahko 
modro, a kdo bi se ukvarjal s podrobnostmi). Od dopol
dneva do začetka naslednjega dne smo se zato trudili, da bi 
razmišljali le pozitivno. Menda nam bodo žarki omogočili, 
da se bodo vse želje in vsa hrepenenja in vse dobro trikrat 
hitreje in trikratno uresničilo. Malce smo se smejali, a poti- 
hem smo se za vsak slučaj držali priporočil. Škoditi nam res 
ne morejo, ti žarki...

Priznam, enega sem si vtaknila v žep, da sem lažje prebila 
predvolilno tekmo in volilni dan, da sem lahko gledala skozi 
plakate, na katerih so se smehljali različno posrečeno oziro
ma neponesrečeno stilizirani obrazi, opremljeni s parola
mi, ki so dale slutiti, kdo je  najel boljše in dražje “ko- 
valce ”. Veliko je  tudi takih, ki vse znajo sami, ti so še pose
bej zabavni. Konec koncev je  na vse skupaj treba gledati 
kot na igro, ki nas včasih sicer veliko stane, a je  del “sve
ta ”, v katerem živimo. Saj veste, da ni modro, da se obre
menjujemo s stvarmi, ki jih (zaenkrat) ne moremo spremeniti. 
Kakšna podjetna duša bi si lahko umislila posebna proti- 
reklamna očala in protireklamne slušalke.

A bi bili prikrajšani za tako sončno jesen, kot je  že dolgo 
ne pomnimo. Kot bi se nam kdo želel odkupiti za razmeroma 
ponesrečen avgust. Živžav v posavskih vinogradih je  potihnil, 
klopotci se vrtijo v prazno, v kleteh vre... Pravijo, da bo 
letos dobro. No, če bo po pameti popito. Sicer se lahko 
vsem “kerlcem ” zgodi, da bodo videli “nevidne modre ” 
žarke povsod, manj veseli pa bodo vidnih mož v modrem.

Ko nas bo zima ovila v belo, bo vse pozabljeno. Plakati 
bodo obledeli in se scejrali, volilnih gesel se ne bo spomnil 
nihče več. Sem in tja bo kdo “pojamral ”, da so ceste slabo 
splužene. In “kerlci” bodo rekli kakšno modro. Modro kot 
nevidni žarki (?).

Gradnja se začenja
Krmelj - Po dolgoletnih prizadevanjih se bo v Krmelju 

začela gradnja stanovanjsko poslovnega objekta, za katerega 
je bil idejni osnutek izdelan že leta 2001. Pred tem je bilo 
potrebno odkupiti del zemljišča, ki je bilo v lasti Slovenskih 
železnic in gasilskega društva Krmelj. Ker je veljavni zazidalni 
načrt na tem mestu predvideval parkirišče za tovornjake, ne 
pa poslovno stanovanjskega objekta, je bilo potrebno odlok, 
ki to ureja, spremeniti.

Takšen bo objekt, ko bo dograjen.
Občina Sevnica in direktor SL inženiringa Silvo Lopatic, 

ki je v vlogi investitorja, sta položila temeljni kamen za ob
jekt. V spodnji etaži bodo štirje poslovni prostori, med drugim 
banka, pošta in gostinski lokal, v zgornji etaži pa bo dvanajst 
stanovanj. Poleg stavbe bo 34 parkirišč, zaradi urejene oko
lice pa najibi ta prostor postal tudi priljubljeno zbirališče kra
janov. N.C.C.
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Kaja Bemardič nam je  zaupala, da pri porodu ni bilo nic 
posebnega. “Cist lušt’n je  b ’lo, ” je  dejala vsa nasmejana tfi 
to bi j i  najbrž zavidala marsikatera mamica. Da bo prvorojenec 
sin, je  vedela že prej, zato je  doma vse pripravljeno v pravih 
barvnih kombinacijah. Lukas, tako sta ga poimenovala s pad' 
nerjem, je  dobil ime po očku, ali bo po njem podedoval tudi 
nadarjenost za brcanje žoge, bomo morda slišali čez nekaj let- 
Luka Kovačič je  namreč profesionalni nogometaš. Ali pa 
vile Lukasu položile v posteljo talent in veselje za oblikovanje 
lepih pričesk kot mamici Kaji in bo nekoč znan modni frize?

Rojstva od 11. do 24. oktobra 2006
Deklice so rodile: Tanja Nemec iz Sevnice, Anja Lekše, j z 

Krškega, Metka Fabijan s Senovega, Vesna Smrekar iz Brežic- 
Majda Kodrin iz Koprivnice, Sabina Kralj iz Podulc in Sim0' 
na Jalovec Pavlovič iz Velikega Mraševega.

O
Dečke so rodile: Valerija Gregl iz Brežic, Renata Blatni^ 

iz Krškega, Maijanca Kolman iz Pavlove vasi, Barbara Resnik 
iz Sevnice, Marija Kolman iz Podgorja, Adrijana Hervol d  
Brežic, Romana Lah iz Brežic, Urška Gregl iz Bistrice o1’ 
Sotli, Kaja Bemardič iz Krškega in Marija Salmič z Veniš-

30 let vrtca Globoko

Stanovnik predaval 
študentom

Sevnica - Univerza za tretje življenjsko obdobje je po 
dolgih počitnicah spet začela z delom. Začrtala si je  
bogat program, študente pa je  na prvi “šolski dan” 
navdušil predavatelj dr. Janez Stanovnik, oče naroda.

Ko se je pred leti v Sevnici 
začela rojevati Univerza za 
tretje življenjsko obdobje, so 
bili pobudniki njene ustano
vitve sprva skeptični. Danes je 
to postalo pravo gibanje in pre
seglo vsa pričakovanja. Kar 120 
študentov v zrelih letih je po
novno sedlo v šolske klopi in 
podprlo program, ki ga je pri
pravilo vodstvo pod predsedo
vanjem Marije Jazbec. Člani 
univerze, kije po spremenjeni 
zakonodaji društvo, bodo tudi

Dr. Janez Stanovnik
letos delali v najrazličnejših 
delavnicah, kot so fotografska, 
slikarska, ustvarjalna, dramska, 
plesnih korakov se bodo učili 
v plesnem krožku in si pri
dobivali znanje v začetnem in 
nadaljevalnem tečaju računal
ništva. Obvezna bo rekreacija, 
gibanje za zdravo telo, poleg 
tega pa bodo potekali tudi tečaji 
tujih jezikov - angleščine, 
nemščine in ruščine.

Tudi letos imajo v načrtu ne
kaj zanimivih ekskurzij, vsak 
torek pa z zanimanjem prisluh
nejo predavanjem o zdravi pre
hrani, o zdravju in hujšanju, o 
vami vožnji ipd.

Ko so po daljšem premora 
študenti spet sedli v šolske klo
pi, so imeli v gosteh pronic
ljivega gosta dr. Janeza Sta
novnika, imenovanega tudi oče

naroda. Stanovnik je sprego
voril o svojem plodnem življe
nju, ki ga je razdelil na tri ob
dobja; prvo obdobje zajema 
medvojna in vojna dogajanja. 
Spominjal se je rosnih let, ko 
je skupaj s šestimi brati in 
sestrami zahajal tudi v naše kon
ce in plaval po Savi iz Sevnice 
do Krškega. Kot je dejal, so bili 
vesela generacija. Starši so bili 
po končani prvi svetovni vojni 
polni optimizma, prepričani, da 
nikoli več ne bo nobene vojne 
in so imeli mnogo otrok, ker 
so verjeli v njihovo lepšo pri
hodnost. Njegovo življenje je 
nato zaznamovala draga svetov
na vojna, ko je partizančil. Sta
novnik je priznal, da so se med 
vojno dogajali hudi zločini in 
to na obeh straneh. Drago nje
govo obdobje je bilo zapisano 
Združenim narodom. Bilje na 
prvih desetih zasedanjih gene
ralne skupščine združenih nar
odov in dolga leta generalni 
podsekretar ZN. Ob tem je bil 
še dekan Ekonomske fakultete 
v Ljubljani, vodja Kardeljeve
ga kabineta, izvršni sekretar 
evropske ekonomske komisije, 
kjer je, kot je dejal, “svetovnim 
velikanom z nago ritjo v ksiht 
skakal”.

Tretje njegovo življenjsko 
obdobje pa je po letu 1983, ki 
ga Stanovnik imenuje obdob
je globalizacije in znanosti. V 
tem obdobju je postal tudi oče 
naroda in kot pravi iskrivi gost, 
ničesar v življenju ni nikoli 
obžaloval, čeprav se je včasih 
tudi motil. Zlasti takrat, ko je 
skušal Bavčarjev odbor, ki se 
je zavzemal za odcepitev Slo
venije od Jugoslavije, upočas
niti, češ, da naglica nikoli ni 
dobra.

Nada Černič Cvetanovski
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Globoko - 8 posebno svečanostjo so pretekli teden v Globokem obeležili 30 let delovanja vrtca v tem kraju, za 
kar so se posebej zahvalili idejnim pobudnikom in vsem osta’im, ki so si skozi tri desetletja prizadevali za 
ustrezno varstvo najmlajših Globočanov. Ker postajata vrtec in šola pretesna, pa so organizirali še dobrodelni 
koncert in z zbranim denarjem skušali prispevati, da bi se prostorska stiska čimprej razrešila.

Teden vseživljenjskega
učenja Jubilantki Rezki Zlobko je  v imenu krajanov čestital pred

sednik KS Cerklje ob Krki Darko Udovč.

Praznovanje stotice so pripravili tudi doma na Hrastju, 
kjer so Rezki zdravja zaželeli mnogi sorodniki, prijatelji in 
sovaščani. D.E7J.K.
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OŠ Globoko je bila prva 
šola v brežiški občini, ki seje 
leta 1999 vključila v izvajan
je programa devetletne os
novne šole. Vključeni so vsi 
oddelki na šoli, novi programi 
in načini dela dajejo 110 
učencem nove možnosti pri 
pridobivanju znanja, od uči
teljev pa zahtevajo drugačen 
pristop k vzgojno izobraže
valnemu delu.

V okvira šole delujejo tudi 
trije oddelki vrtca, kjer otro
ci raziskujejo, ustvarjajo ter 
odkrivajo neznana in skrita 
področja. Vrtec je v Globo
kem začel s svojo dejavnostjo 
pred 30 leti in jubilej so s 
svečano prireditvijo, na kate
ri so se s plesom ter sliko in 
besedo sprehodili skozi vsa tri 
desetletja, obudili pa so tudi 
spomine na prvo generacijo 
“vrtičkarjev” in takratna po
budnika, daje vrtec v Globo
kem sploh zaživel -  to sta bila 
nekdanja učiteljica Ana Hot
ko in tedanji predsednik KS

Molan, podžupan Davor Ra
čič in podžupanja, tudi do
mačinka in nekdanja ravnate
ljica šole in vrtca mag. Stan
ka Preskar, sicer vodja no
vomeške enote Zavoda za šol
stvo.

Letos vrtec v Globokem 
obiskuje 54 malčkov in pros
tori vrtca zanje postajajo pre
majhni. Šolsko poslopje je sta
ro sto let, zato si tako otroci 
kot delavci želijo prenove in 
kakšnega prizidka, ki bi omi
lil sedanjo prostorsko stisko. 
Čeprav bo za to kot ustano
viteljica morala poskrbeti 
Občina Brežice, želijo poma
gati tudi sami. Pripravili so 
dobrodelno prireditev, na ka
teri so nastopili Brežiški 
flosarji, Posavski muzikanti, 
Trebeški drotarji, kvartet Jur
čki, Maijači, Orion in ansam
bel Majolka. Zbrana sredstva 
bodo namenili za pridobitev 
novih prostorov šole in vrtca.

Jelica Koršič

Krško - Ljudska univerza Krško je  že vrsto let orga
nizatorica in koordinatorica prireditev, s katerimi v 
oktobru obeležijo teden vseživljenjskega učenja. Letos 
je k sodelovanju za čim bogatejši program povabila 
Zavod za zaposlovanje, Ekonomsko in trgovsko šolo 
Brežice, brežiško osnovno šolo, Center za socialno delo 
Krško, Krizni center za mladostnike, ZPM oba M lad
inska centra v Posavju ter Podjetniški center Krško.

Prireditve so bile namen- je je povedala, daje zaenkrat
jene vsem starostnim skupi- pripravljenost naših držav-
nam. Ker j e letošnje leto pro- Ijanov za delo v tujini nizka,
glašeno za evropsko leto mo- Največ volje Ža selitev kažejo
bilnosti delavcev, je območna mlajši izobraženi moški brez
služba Zavoda za zaposlovan- trdne partnerske zveze. Zavod

Nataša Kršak in Saša Mohorko

je  Sevnica dala poudarek 
predstavitvi pogojev za delo 
in življenje v državah EU ter 
o možnostih prostovoljnega 
dela. Predstavili so evropsko 
mrežo E vres, v kateri so jav
ne službe, ki se v članicah 
unije ukvarjajo z zaposlovan
jem. Ta mreža daje zaintere
siranim posameznikom infor
macije o zaposlitvenih mož
nostih in pogojih bivanja v 
tujini.

Saša Mohorko iz območne 
službe Zavoda za zaposlovan

je predstavil še akcijski načrt 
za odpravljanje deficitov v 
poklicih, kjer primanjkuje 
delavcev, kot so gradbeništvo, 
kovinarstvo, prevozništvo in 
izobraževalne programe, kijih 
za presežne delavce pripravlja 
Sklad dela Posavje.

Vseživljenjsko učenje je 
postalo nuja za ljudi, ki 
nočejo tvegati, da bi postali 
nezanimivi na trgu delovne 
sile, pravi direktorica LU 
Krško Nataša Kršak.

Branka Demovšek

Rezka je dočakala 
stotico

Brežice, Cerklje ob Krki -  Sto let na tem planetu je 
zavidanja vredna obletnica in visok jubilej. V minulih dneh 
so ga praznovali Zlobkov! na Hrastju pri Cerkljah ob Krki, 
saj seje njihova mama Rezka vpisala med redke stoletnike 
v kraju in občini Brežice. Preživela je mnoge tegobe 
prejšnjega stoletja - obe svetovni vojni, izgnanstvo v 
Nemčijo, mnoga podnajemniška bivanja po širšem Krškem 
polju, pri devetih letih je ostala brez mame, kasneje skrbela 
za preživetje svoje velike družine s petimi otroki -  vse prej 
kot lepa življenjska zgodba. Nekoč je izjavila, da se ji 
najlepše godi na stara leta, ki jih preživlja v Domu upo
kojencev Brežice. Tudi tam so ji ob visokem jubileju pri
pravili slovesno praznovanje, poleg osebja in dragih stano
valcev doma ji je prišel voščit celo župan Ivan Molan, vod
ja  doma Milka Kramar pa je povedala, da je kljub letom 
čila in bistrih misli, še vedno sama poskrbi zase. Očitno je 
letos zanje leto jubilejev - prav danes (26. oktober) v domu 
prvič praznujejo tudi zlato poroko dveh svojih varovancev.

Foto: Dušan Erhovnic

Ivan Dirnbek, ravnateljeva- 
la pa je Anica Kežman Mi
helin. Tako kot so skozi vseh 
30 let rasli in odraščali otro-

lagajali njihovim potrebam. 
Še vedno rastejo, še vedno se 
razvijajo in tudi za prihodnost 
imajo vizijo, je dejala rav-

Najmlajši Globočam med nastopom

ci, jez  njimi “rasel” tudi vrtec; nateljica šole in vrtca Rezika
izpopolnjevan so se programi, Vodopivec. Jubilantom so s
spreminjalo se je delo in svojo prisotnostjo čestitke
vzgojitelji so se vse bolj pri- izrazili tudi župan Ivan
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M A P O V E D I
Prireditve
27. oktober

Brežice -  tradicionalna dijaška fešta “Fazane 2006”; na
stop predskupine Rann, zvezda večera bo Tinkara Kovač s 
skupino, krst “fazanov”, ob 20. uri, Mladinski center
od 27. do 29. oktobra

Brezovska Gora -  5. festival življenja “Samhain 2006”, 
letošnja tema je telo, začetek festivala ob 18. uri
28. oktober

Senovo -  ustvarjalne delavnice za otroke na temo “Obli
kovanje buč”, ob 10. uri, Bivak

Krško -  MC-direndaj na temo “Naj straši v vaši hiši”, 
ob 10. uri Mladinski center

Pišece -  pohod “Po poteh brežiške čete”, kulturni pro
gram bodo izvedli Pihalni orkester Kapele, KD Pišece in 
učenci OŠ Pišece, ob 9. uri, pred spomenikom
29. oktober

Brežice -  predstavitev kratkih filmov Luksuz produkcije, 
med drugim tudi večkrat nagrajenega filma Zanka, sledil 
bo koncert mlade glasbene skupine Uranium Pills iz 
Krškega, ob 21. uri, Mladinski center
31. oktober

Sevnica -  delavnica za otroke “Čarum, Žarum, Šarum”, 
ob 17. uri, mladinski center

Senovo -  žur za mlajše od 18 let, ob 18. uri, Bivak

Kultura
26. oktober

Sevnica -  odprtje razstave “Kamnita skala” ah umetnost 
v pokrajini arhitekta Damjana Popelarja, razstavo bo 
pospremil performans s projekcijo dokumentarnega filma 
o Spirali v grajskem atriju, ob 19. uri, sevniški grad
27. oktober

Kostanjevica na Krki -  ob 50-letnici galerijske dejav
nosti odprtje razstave “Umetnost -  slavospev življenju” 
avtorja dr. Andreja Smrekarja, slavnostni govornik dr. 
Boštjan Žekš, predsednik SAZU, ob 18. uri, Lamutov li
kovni salon
28. oktober

Cerklje ob Krki -  3. srečanje ljudskih pevcev in godcev 
pod geslom “Zapojmo čisto po domače”; nastopili bodo 
ljudske pevke z Razboija, ljudski pevci z Bizeljskega, 
Bučenski rampljači, ljudski pevci iz Dolenje vasi, tamburaši 
iz Novega mesta, ljudski pevci iz Prečne in Koledniki iz 
Bušeče vasi, ob 19. uri, gasilski dom
29. oktobra

R azbor-“Pesem tisočerih zvonov” - srečanje 50 glasbe
nikov, ki bodo po 20 letih ponovno igrah in peli skupaj, ob
10.30, cerkev Sv. Janeza
30. oktober

Krško -  proslava ob dnevu reformacije, slavnostni go
vornik bo doc. dr. Jonatan Vinkler, v programu bosta nas
topila Janko Volčanšek (bas) in Darja Mlakar (klavir), ob
18.30, dvorana v parku
3. november

Krško -  samostojni letni koncert kvarteta klarinetov 
Clarifour, ob 20. uri, avla Kulturnega doma

Otroci sveta o izgnanstvu
Sevnica - Programski svet galerije Ana je ob 60-letnici vrnitve 

izgnancev v domovino dobil zamisel, da bi z mednarodnim natečajem 
pozvali otroke, naj naslikajo zgodbe svojih dedkov in babic, ki so 
doživeli tragedijo pregnanstva ah begunstva. Odziv je bil nad 
pričakovanji. Odzvali so se šolarji iz desetih držav.

Za vzdrževanje ideje miru in svobode je treba negovati spomine 
na vse hudo, kar si človeštvo lahko znova prizadene z vodenjem 
nestrpne politike. Ker je bilo Posavje v drugi svetovni vojni tako 
močno zaznamovano z izgnanstvom, je sevniška občina obljubila 
projektu finančno podporo, a ni dala niti tolarja. Breda Drenek 
Sotošekje na svoja pleča prevzela celotno pokroviteljstvo.

Mihajlo Lišanin, ki 12 let vodi mednarodne razpise s področja 
umetnosti, je povedal, da je bil to prvi zasebni razpis. Pnspelo je 
preko 80 del iz Evrope, Turčije in celo Kanade. Seveda so se odzvale 
tudi šole iz Slovenije, a zanimivo, iz Posavja le brežiška. Veliko del 
so poslali iz Romunije in Turčije, prišle so risbe iz Irana, Kazahstana, 
Hrvaške... Komisija je izbrala najboljša dela v skupini avtorjev do 
10 let in od 11 do 16 let. Dela so sredi oktobra razstavili v galeriji 
Ana, avtorje pa nagradili s plaketami in priznanji. Blestel je turški 
deček 1 hlini Akinal in nasploh je bilo iz Turčije več nagrajenih del. 
Staršem malega umetnika seje zato zdelo vredno oditi na 3000 km 
dolgo pot v neznano Sevnico, da bi deček lahko osebno prevzel 
nagrado. Okrepljeni turški delegaciji seje v galeriji Ana pridružila 
tudi turška ambasadorka Sina Baydur, posebej ponosna, saj je njen 
rojak, pisatelj Orhan Pamuk istega dne dobil Nobelovo nagrado za 
literaturo. Pamuk je sicer uradni sovražnik turške oblasti, ker v 
svojih delih odpira krvavo plat zgodovine te države, ko piše o pregan
janju Armencev. Generacija otrok, ki danes riše o trpljenju beguncev, 
bo jutri lahko vplivala, da se s takšno nasilno politiko ne bodo reševale 
različnosti med državljani. B.D.

Uradno odprtje  brežiške knjižnice

Dr. Toporišič vesel “svojega kotička”
Brežice - Knjižnica Brežice letos obeležuje 60-Ietnico delovanja in v ta namen se je  zvrstilo že več prireditev. 
V tem jubilejnem letu pa so v okviru brežiškega občinskega praznika svečano predali namenu nove in prenov
ljene prostore, ki knjižnici omogočajo zadovoljevanje osnovnih standardov do uporabnikov in boljše pogoje 
dela zaposlenim. V sklopu Ljudske univerze Krško pa je  odslej v knjižnici tudi središče za samostojno učenje.

Knjižnica Brežice je po 
prenovi starih prostorov in 
dograditvi prizidka svoja vra
ta uporabnikom odprla že 
konec avgusta, pred dnevi pa 
so pripravili še svečano pri
reditev, ki je tudi vrhunec 
sklopa prireditev v letošnjem 
jubilejnem letu. Zasluge za 
začetek pred 60 leti gredo 
prvi upraviteljici Savici Zor
ko, po kateri so poimenovali 
tudi dvorano, kjer je potekala 
svečanost. Poleg številnih 
občanov so se prireditve ude
ležili tudi mnogi ugledni gos
tje, med drugim ravnatelj 
Narodne in univerzitetne 
knjižnice v Ljubljani Lenart 
Šetinc, ki je po rodu Bre- 
žičan, prav tako domačin aka
demik dr. Jože Toporišič, ki 
mu je Knjižnica Brežice na
menila poseben kotiček, 
poimenovan po njem, kar 
sprejema kot priznanje za svo
je delo, pa Lovrenc Blaž 
Arnič z Ministrstva za kultu
ro, ki je na kratko predstavil

novo pridobitev občine in vlo
go knjižnice kot osrednje 
območne knjižnice ter hkrati 
povedal, da z njo tudi mini
strstvo izpolnjuje del svoje na
loge. Zbrane je pozdravila 
direktorica Tea Bemkoč, 
župan občine Brežice Ivan 
Molan pa je ob željah po us
pešni nadaljnji rasti knjižnice

kot predstavnik ustanoviteljice 
(občine) povedal, daje inves
ticija veljala 408 milijonov 
SIT, izvedlo jo  je  domače 
podjetje SL inženiring, nad
zor je izvajalo podjetje CRP 
Brežice, pa tudi notranjo opre
mo v vrednosti 13 milijonov 
SIT je izdelalo domače pod
jetje -  Mizarstvo Kramar iz

Častni občan dr. Miloš Poljanšek, akademik dr. Jože Toporišič, 
Lenart Šetinc, Ivan Molan, Tea Bemkoč in Lovrenc Arnič

Kapel. Sicer pa je od celotne 
investicije ministrstvo prispe
valo 128 milijonov, od tega 
je 99 milijonov SIT iz kul
turnega tolarja, 240 milijonov 
je vložek občine, preoostalih 
40 milijonov pa je knjižnica 
pridobila preko razpisa iz re
gionalnega razvojnega pro
grama. Knjižnica Brežice ta
ko zadovoljuje osnovne stan
darde, kijih postavlja zakono
daja za splošne knjižnice, ima 
mladinski oddelek in oddelek 
za odrasle, oddelek za ne
knjižno gradivo, kot so cd 
romi, videokasete in zgoščen
ke, večnamensko dvorano za 
različne prireditve, ter e-učil- 
nico s sedmimi računalniki, s 
čimer postaja tudi eno od sre
dišč za samostojno učenje v 
okviru Ljudske univerze Krško.

Svečanemu programu sta 
pridala svoj kulturni pridih 
dramski igralec Slavko Cer
jak in Daniel Ivša na harmo
niki.

Jelica Koršič

Knjižnica je kašča, v kateri 
nikoli ne zmanjka žita

Krmelj - Krajevna skupnost Krmelj je ob svojem prazni
ku pripravila tradicionalni pohod po poteh zgodovin
skih obeležij od Hinje do Gabrijel, uredila železniški park 
ha mestu, kjer je bila nekdaj železniška postaja in vanj 
postavila lokomotivo ter pripravila osrednjo proslavo, 
ha kateri so ob bogatem kulturnem programu podelili 
priznanja najzaslužnejšim krajanom.

Prejeli so jih Klementina 
Zvar, borka za čisto okolje, 
ki zna povezovati generacije, 
Koman Starič, predsednik 
0KŠD Svoboda Krmelj in 
aktivist v KS, Šahovski klub 
BKŠD Svoboda Krmelj, ki 
Preko šaha povezuje ljudi in 
OŠ Krmelj, ki je v svoji 60- 
letni zgodovini postala giba
lo razvoja v kraju.

Največja pridobitev za kraj 
°b letošnjem krajevnem 
Prazniku pa je bilo odprtje 
aovih prostorov knjižnice. 
Krmeljska knjižnica ima dol- 

zgodovino, večkrat se je

lili novega izposojevališča, ki 
je nastalo v prostorih nek
danjega kegljišča oz. strelišča 
tik ob kulturnem domu. Pros
tor je velik 80 m2 in čeprav 
se uradno imenuje izposoje- 
vališče, že spominja na 
manjšo knjižnico. Ima tudi 
dva čitalniška kotička ter dve 
mesti za brskanje po inter
netu.

Zbrane j e ob odprtju knjiž
nice pozdravil tudi rojak dr. 
Janez Kos, ki je Šentjanžu 
poklonil zbirko Tomanovih 
slik, sedaj pa so na ogled v kr- 
meljski knjižnici in v tam-

S potrpežljivostjo trnje 
spreminjajo v vrtnice

Sevnica -  “Tudi mi smo med vami”, je  naslov razstave, 
ki jo  je v galeriji Ana odprlo Društvo invalidov Sevni
ca. Z razstavo, ki so jo  popestrili trije mladi Jenetovi 
virtuozi - Nejka, Neža in Andraž - in je na ogled do 6. 
novembra, je  hotelo opozoriti nase in pokazati, kakšne 
mojstrovine v samoti in bolečini ustvarjajo invalidi.

Društvo invalidov Sevnica, 
ki ga v večini sestavljajo inva
lidski upokojenci, ima 32 let 
in šteje sedemsto članov. 
Glavni dejavnosti društva sta 
ohranjanje zdravja in interesne 
dejavnosti, kot so razna ročna 
dela, slikanje, kvačkanje, ple-

šek je vesela, da je sevniško 
društvo končno dobilo svoje 
prostore, kjer se bodo lahko 
srečevali in ustvarjali, sicer pa 
ustvarjajo v posebnih delav
nicah v Izoli in Radencih. 
Amerškova zase pravi, da s 
potrpežljivostjo spreminja tm-

®lila, vmes je bila kakšno 
obdobje tudi zaprta. Pred 
Ppfimi leti pa so v tamkaj š- 
. Jem kulturnem domu odprli 
,žPosojevališče sevniške 
^hjižnice. Kot pravi direktori- 
Ia *da Ttišar, so prostori kma- 
v Postali pretesni in Krmelj- 
ahi 8o se ob prazniku vese-

kajšnjem kulturnem domu. Gre 
za zbirko 21 slik občine in še 
posebej Mimske doline, ki jo 
je slikar Veljko Toman nas
likal po naročilu. Kos je spre
govoril tudi o pomembnosti 
knjige in dodal, daje knjižnica 
kot kašča, v kateri nikoli ne 
zmanjka žita. N.C.C.

tenje in podobno. Pokretni 
hodijo na izlete in ekskurzije, 
tisti, ki so manj mobilni, pa 
se ukvarjajo z ročnimi deli. 
Razstava v galeriji Ana je po
kazala, da so v tem pravi moj
stri. Na ogled so vezeni prti 
in prtički, fotografije in umet
niške slike, košarice iz najraz
ličnejših materialov, poslikane 
steklenice, voščilnice, čudoviti 
šopki rož iz papirja ali blaga. 
Lepo bi bilo, če bi ta dela naš
la pot tudi do uporabnikov, 
saj bi bilo resnično škoda, da 
bi jih ustvarjali le zase.

Animatorka Jožica Amer-

je v vrtnice in dodaja, da če 
nastane lep izdelek, niti anal
getikov ne potrebujejo.

Zahvalila seje galeriji Ana, 
da jim je odstopila del galeri
je za tokratno razstavo, ki si 
jo dela invalidov delijo z deli 
otrok, ki so nastala na med
narodnem natečaju “Dedek in 
babica pripovedujeta”. Invali
di imajo na zalogi toliko del, 
da bi jih bilo za cel razstavni 
prostor, zato so se ob tej pri
ložnosti lastnici Bredi Dre
nek Sotošek priporočili za 
novo, še obsežnejšo razstavo 
v istih prostorih. N.C.C.
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Most je odprt
Pecelj - Horjakov! živijo na Peclju s sinom na invalid
skem vozičku. Ko je lani 21. avgusta Sevnična odnes
la most, je  bila zanje to še posebna tragedija, saj niso 
vedeli, kdo in če sploh je dolžan poskrbeti za novo 
povezavo bregov potoka, ki jo potrebujeta le dve hiši.

Mostovi čez Sevnično, ki 
služijo posameznim gospo
dinjstvom, so bili nekoč zgra
jeni večinoma v lastni režiji 
vaščanov, seveda brez vsakr
šnih dovoljenj.

Vendar je Občinski svet 
Sevnica sprejel stališče, daje 
treba s proračunskimi sredstvi 
zgraditi mostove, pa če gre le 
za dostop do ene, dveh ali 
treh hiš, kot so primeri ob 
Sevnični. Za postavitev treh 
mostov ob tem potoku je 
občina izbrala najugodnejšega 
ponudnika - Gradnje iz 
Boštanja. Podjetje je za 19 
milijonov SIT postavilo be-

uradno odprta. Skupaj sta sta
la 26 milijonov SIT. Dolga sta 
po 12 m. Končni račun bi bil 
višji, če se ne bi pojavili dona
torji; Dušan Žičkar, direktor 
Centralnih delavnic na Slo
venskih železnicah je dal tri 
podvozja železniških vagonov, 
podj etnik F rane Predanič jih 
je brezplačno razrezal v us
trezno konstrukcijo, Miro 
Krnc iz Hubajnice je doniral 
les že za prvi zasilni most, ki 
so ga lani takoj po neurju 
postavili sevniškr gasilci, 
takrat pa je bil na terenu kot 
prva pomoč nepogrešljiv tudi 
Janko Revinjšek. Ob gradnji

Odprtje Horjakovega mostu
tonski most pri' Avguštinu in 
dva z železno konstrukcijo 
višje ob potoku, pri Horjaku 
in Pajku, ki sta bila pred dnevi

novega mostu je bilo potreb
no prestaviti še vod kabelske 
televizije, kar je brezplačno 
naredil Peter Jazbinšek. B.D.

Predvolilno darilo
Svinjsko -  Marija Skubic, ki živi s partnerjem Jan
kom Kališkom na svoji domačiji na Svinjskem 39, je  
mati šestih otrok. Pred davnimi leti, ko se je ob hiši še 
vrtelo mlinsko kolo, je bilo najbrž življenje takratnih 
stanovalcev lažje, kakor je  današnjim. Kjer je bil mlin, 
je  bilo vedno dovolj kruha.

V številni družini hodi v 
službo le 18-letni sin Ivan. 
Najmlajši deklici je 5 let, 
najstarejšemu 21 in se je lani 
odselil na Gorenjsko. Žal so bile 
z njim velike težave, potoži

Slovenija “Spet doma” ob nedel
jah zvečer zbirajo denarno 
pomoč gledalcev.

Oddajo je gledala županska 
kandidatka Meri Kelemina in 
slišala, da jim bo nekdo kot

Marija in pohvali vse preostale 
otroke. Trije so šolarji. 14-letna 
Labina in 11-letna Tina obisku
jeta šolo s prilagojenim progra
mom Ana Gale v Sevnici.

Do domačije na samem, ki 
premore 4 ha obdelovalne zem
lje in 5 ha gozda, vodi komaj 
prevozna pot. Vodovoda ni v 
hiši. Za pranje perila in umivanje 
je uporabna mlinščica, speljana 
iz Grdega grabna. Za kuho in 
uživanje nosijo vodo iz 300 m 
oddaljenega studenca. Material
na stiska družine je tako ganila 
ravnatelja šole Ana Gale Fran
cija Novšaka, da seje obrnil na 
Zvezo prijateljev mladine s 
prošnjo, naj jih uvrstijo na 
seznam, za katerega v oddaji TV

donacijo napeljal vodo v hišo. 
Odločila seje, da jim sama kupi 
pralni stroj: “Vzela sem ga na 
obroke. Gre za moje darilo, ne 
za denar stranke ah kakšnega 
mojega podpornika. Slo bi za 
sprenevedanje, če bi rekla, da 
moja reakcija ni imela ničesar s 
predvolilno kampanjo, vendar to 
ni edina pomoč, ki jo je moja 
družina ponudila. Na Rdečem 
križu vedo, da smo darovali že 
veliko stvari.”

Meri je darilo pripeljala brez 
najave in najprej so se domači 
kar prestrašili obiska. Zadrego 
je zamenjalo veselje in prisrčnen 
Labinin vzdih: “Z Blance si? 
Joj, ko bi lahko prišla k tebi na 
obisk!” B.D.

Sto let kleti
Gadova peč -  Ena od vinskih kleti v Gadovi peči, 

poznavalci ji pravijo središče dežele cvička, je pred krat
kim praznovala svoj 100. rojstni dan. Družini Kruhan in 
Martinjak sta v. počastitev tega jubileja povabili več kot 
sto svojih prijateljev, sorodnikov, znancev in sosedov. Zbrala 
se je vesela družba z vseh strani, od Novega mesta do 
Samobora. Obred blagoslova kleti je opravil župnik iz 
Podbočja, zapeli so Koledniki iz Bušeče vasi in zaigrali 
tamburaši iz Samobora. Zanimivo je bilo slišati zvoke 
hrvaških in slovenskih melodij, kako odmevajo po vino
gradu, ki je takrat še čakal, da bo pridelek pospravljen v 
čudovito “sto let staro damo”.

Ob kozarcu dobrega vina in stotimi svečkami na torti so 
domačini izrekli besede zahvale vsem, ki so jih naučili 
vinogradništva in kletarjenja, gostitelji pa so med drugim 
povedali: “Upamo, da nas gledajo tam nekje iz skritega kota 
neba in opazujejo naši starši in da so ponosni na nas”. Starša 
Zemljič sta klet kupila v sedemdesetih letih in naučila svoje 
otroke ljubezni do vinograda in do dežele cvička. Želimo, 
da bo stoletna dama še naprej tako spoštovana, da bi 
praznovala še kakšen jubilej in da bi se v njej shranil še kak 
kozarček odličnega cvička.

Z žogo tudi ponoči
Artiče -  V sklopu prireditev ob občinskem prazniku so na 

artiškem igrišču odprli dolgo pričakovano osvetlitev igrišča. 
V programu so nastopili artiški šolarji, z igro pa so igrišče 
odprli nogometaši in sicer ekipa brežiških svetnikov, Mana 
Dečno selo in ŠD Jasa Dečno selo. L.Z.

[ / ]  70 let izkušenj Chevroleta s športnimi terenskimi vozili

[ / ]  Več samozavesti in moči tudi z dizelskim motorjem

Družinsko športno terensko vozilo, ki osvoji vaš pogled

1
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!!Nova Chevrolet Captiva

Športna terenska vozila Chevrolet vzbujajo pozornost že odkar smo daljnega leta 1936 izdelali prvo na svetu. 
Vseh 70 let izkušenj smo tokrat strnili v novo Captivo, ki je naš prvi družinski športni terenec oblikovan v evrop
skem slogu. Lahko si jo zaželite s 5 ali 7 sedeži, bencinskim ali dizelskim motorjem ter opremo za vaš življenjski 
slog, vedno pa vas bo navduševal štirikolesni pogon in izjemna eleganca, ki bo osvojila vsak pogled.

Chevrolet. Plus veliko več.

Avtocenter RANN
C esta  svobode 37 
8 2 5 0  Brežice 
Telefon: 0 7 /  4 9  92  3 00
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za mlade...

Ekologija v šolskih klopeh
V tednu otroka seje na OŠ Sava Kladnika v Sevnici doga

jalo marsikaj zanimivega. Prvošolce je obiskal Švigazajček 
(predstava Založbe Izolit), učenci razredne stopnje so si ogledali 
pravo baletno predstavo Glasbene šole Ptuj “Prodajalna lutk”, 
učenci predmetne stopnje pa predstavo dramskega društva 
MUKI z naslovom “Kaj bi otroci sploh radi”.

V “Punktu” CIPS 
za mlade

Sevnica - Agencija za mlade “Punkt” je našla svoje prosto
re tudi sredi Sevnice, na Trgu svobode 1. V prostoru, ki je 
namenjen druženju, mladim svetujejo, posredujejo informacije 
in zanje opravljajo še druge storitve. Omogočajo jim dostop 
do interneta, časopisov ter drugih informativnih publikacij in 
prospektov. V okviru agencije pa so odprli tudi Informativni 
kotiček Centra za informiranje in poklicno svetovanje -  CIPS, 
ki mladim na enem mestu ponuja informacije o poklicih, trgu 
dela, izobraževanju in usposabljanju. Kotiček je nastal po vzoru 
Krškega, kjer so lani -  prav tako v sodelovanju z Zavodom za 
zaposlovanje - odprli Informativni kotiček CIPS v Agenciji 
za mlade “Punkt” v Krškem.

moda
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Na dan odprtih vrat smo se ukvarjali z ekologijo v šolskih 
klopeh. Iz odpadnih materialov smo oblikovali živali, različne 
predmete, šivali vrečke za copate, izdelovali papir iz odpadne 
embalaže. Skratka, uporabili smo “staro za novo”. Večji učenci 
so imeli pravo pravopisno ekologijo, ekologijo športa, ekologi
jo na primeru gozda, izdelovali so eko glasbila...

V tem času je potekala še zbiralna akcija starega papirja. S 
tem smo tudi praktično potrdili našo eko ozaveščenost.

Barbara Nemec in Martina Trbovc

“Učili so se” pozdravljati
Leskovec pri Krškem -  V tednu otroka so tudi na OŠ 

Leskovec pri Krške, v okviru katere deluje še vrtec, izvedli 
različne aktivnosti, ki na bi prispevale k bolj enakim možnostim 
za vse otroke. Posebno pozornost so v tem tednu namenili 
pozdravljanju, poenotili so tudi pozdravljanje učitelja ob vs
topu v učilnico, je povedala psihologinja Melita Zagorc Ve- 
gelj, ki je dejavnosti organizirala v sodelovanju s socialno 
pedagoginjo Dženi Rostohar.

Tako smo se pogovarjali s “Slepim ”,

Zadnji dan -  v petek pa so pripravili poseben tematski dan 
z naslovom “Enake možnosti za vse otroke”. Učenci so se 
pogovarjali, ustvarjali, se razgibavali -  vse s ciljem spoznati 
sebe, spoznati druge, iskati načine zdravega sobivanja, 
ozaveščati predsodke in stereotipe ter iskati načine, kako vsem 
omogočiti enake možnosti. Osmošolce je obiskala strokovna 
sodelavka krškega Kriznega centra za mlade Alenka Košak 
in jim  v delavnici predstavila delo centra. J.K.

Namestili bodo igrala
Raka - Društvo prijateljev mladine (DPM) Raka je na 

svojem rednem občnem zboru sprejelo poročilo o preteklem 
delovanju društva ter programske smernice za delo letih 2007 
in 2008. Prizadevalo si bo okrepiti sodelovanje z družinami 
ler osnovno šolo in vrtcem. Ustanovilo bo Klub staršev, ki si 
bo prizadeval biti “glas staršev”, sodelovali bodo pri urejanju 
Položaja otrok in dobrih pogojev za družine. Njihova konkretna 
äkcija bo namestitev igral za predšolske otroke na že določeni 
lokaciji na Raki, za kar bodo v prvi polovici leta 2007 orga
nizirali tudi kulturno zabavno prireditev za otroke. Društvo 
bo povezovalo skupne interese otrok, staršev in družin, skrbe
lo za socialno integracijo otrok s posebnimi potrebami, kul
turno ustvarjanje in organiziralo kakovostno preživljanje pros
tega časa otrok in staršev.

Na zboru članov so bile izvedene tudi volitve. Za predsed
nico je bila izvoljena Petra Bizjan, ki je po izvolitvi pred- 
stavila konkretne predloge za povezovanje vseh krajanov in 
Ustvarjanje možnosti za prostovoljno delo in vključevanje v 

na Raki. J.K.

Zavod za zaposlovanje je ob tej priložnosti obeležil teden 
vseživljenjskega učenja in predstavil projekt “Izboljšanje 
računalniške pismenosti”, celotno dogajanje ob odprtju pa je 
popestril kantavtor Peter Dirnbek. N.C.C.

Sava Glas, 26.10.2006

M ož brez telesa
Začutite akcijski adrenalin s Chris

tianom Slateijem v vlogi Michaela Gri- 
ffina, nevidnega plačanega morilca, ki 
je. postal neustavljiv stroj za ubijanje 
brez nadzora. Njegova preobrazba je 
rezultat eksperimentalnega seruma za 
nevidnost, ki ga potiska v vse večjo no
rost, hkrati pa mu prinaša počasno in 
bolečo smrt. Maggie Dalton, lepa in 
izjemna znanstvenica, je edina oseba, ki 
ga lahko obdrži pri življenju. Toda ko 
jo vlada izkoristi za vabo, da bi ujeli Griffina, se po pomoč 
obme na Franka Turnerja, detektiva na oddelku za umore. Griffi- 
novih žrtev je vse več. Če naj Turnerja Maggie obdrži pri živ
ljenju, mora tudi sam vzeti serum in postati neviden.

Človek senca
Steven Seagal je zvezda trilerja o 

nekdanjem agentu CIE, ki poskuša raz
kriti nevarno mrežo mednarodnih vo
hunov, da bi rešil svojo hčerko in 
preprečil, da bi smrtonosni virus padel 
v sovražnikove roke. Ko odstavljeni 
operativci CIE s pomočjo nekdanjega 
agenta Jacka Foresterja (Steven Segal) 
kot dostavljalca pretihotapijo smrto
nosni virus iz ZDA, se niti ne zaveda
jo, kakšen plaz jeze bo ta poteza spro

žila. Jacku se ne sanja, v kaj seje zapletel, zanj je to le izlet v 
Evropo s svojo 8-letno hčerko. Med obiskom v Bukarešti je 
priča eksploziji avtomobila očeta svoje pokojne soproge in 
ugrabitvi svoje hčerke.

V kot vroče maščevanje
Kdo.j e človek, ki za masko skriva 

svoj iznakažen obraz? Junak ali bedak?
Rešitelj ali mučitelj? Kdo je V in kdo 
se mu bo pridružil pri njegovem planu 
uničenja režima, kr vlada njegovemu 
narodu? Ustvarjalci trilogije Matrix 
vam predstavljajo film V kot vroče 
maščevanje kot dih jemajočo, brez
kompromisno vizijo prihodnosti, ki te
melji na risanem stripu. Natalie Port- 
man blesti v vlogi Evey, dekleta iz 
delavskega razreda, ki se mora odločiti, ali je njen junak po
stal sovražnik, proti kateremu se mora boriti. Hugo Weaving 
igra V-ja, hrabrega in karizmatičnega borca za svobodo. Zeli 
se maščevati tistim, ki so ga iznakazili. Stephen Rea igra de
tektiva. Trudi se, da bi ga ulovil, preden V zaneti revolucijo.

Rubriko je  pripravila: 
VIDEOTEKA STU D IO  & N E L I p r i vodovodnem  stolpu v Brežicah

IPL- LASERSKI KABINET, OBRTNA UUCA 24, BREŽICE

(  D erm a  A r t )
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TEL 07/49-66-044, GSM: 031-681-401

Posvetimo tudi tistim kakšno besedo, ki modo ustvarja
jo. Za “čisto” prave modne radovedneže je ta trenutek pra
va modna stvar! Eden izmed velikih modnih imen in le
gend je vsekakor Roberto Cavalli. Njegova inspiracija je 
to, kar nam ponuja sama mati Zemlja. Narava in živali. 
Njegova dela navdušujejo in so posebna. Robertu je že kot 
dojenčku, ki je na svet pokukal 15. novembra 1940, bila 
dodeljena usoda umetnika. Živel je v umetniški družini in 
kmalu je sam odkril, da ni nič drugačen. Na akademiji za 
umetnost ni odkril samo tega, da je nadarjen, ampak da 
tudi rad odkriva. Prav njemu se lahko zaradi same modne 
radovednosti zahvalimo za tisk na usnju, v 60-ihje prav on 
odkril, kako to deluje. V 70-ih pa Patchwork. Leta 1972 je 
zablestela njegova modna kariera. Cavalli še danes oblikuje, 
še danes je njegova inspiracija narava, njegove živali, nje
gova žena in otroci, s katerimi živi sredi same narave in 
skrbi za modni svet.

Lea Šinko Štraus

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/ 49- 66-044 , 031 681-401)

LASERSKO ODSTRANJEVANJE:
MOTEČIH DLAČIC 

KAPILAR NA OBRAZU 
SOLARNIHPIGMENTACU 

AKEN IN BRAZGOTIN 
BRADAVIC
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Moč in oporo boste našli v skupinskem 
delu in skupnih načrtih. Energijo boste dobili 
pri prijateljih, domači bodo tudi na vaši strani. 
Konec tedna se bodo zadeve precej umirile 
in spet boste bolj sproščeni.

Bik
Obdobje, ki je pred vami, bo precej dina

mično, vendar se boste bolj samostojno lo
tevali obveznosti. Občutek za mero vas lahko 
zapusti, tako da ne boste hitro zadovoljni, 
rezultati pa bodo vseeno dobri.

DVOJČKA
Vsega se boste lotili z velikim navduše

njem, teden pa bo napolnjen z novostmi in 
spoznavanjem novih ljudi. Pričakujete lahko 
pomemben klic, ki lahko spremeni vaše 
načrte.

RAK
Več moči za premagovanje ovir boste 

imeli, tudi če ne boste opravili vsega, kar 
vam bodo naložili. Prav ničesar se vam ni 
treba bati; uporabite svojo intuicijo, ki jo 
premorete, v večji količini.

LEV
Postali boste bolj razumni, čustva vas ne 

bodo zanesla in komunikacija z ljudmi bo 
prijetna. Pričakovanja bodo velika, težje se 
boste omejili na malenkosti, zato lahko pride 
do zapletov s predpostavljenimi.

DEVICft
Jutranje napetosti boste težko skrili pred 

drugimi, lahko pride do večjih nesoglasij.
Trenje med vami in starejšimi bodo vplivalo 
na odnose. Sorodniki vam bodo parali živce, 
dogovor pa ne bo mogoč.

TEHTMiCA
Spremembe se bodo dogajale ves čas in 

prav uživali boste v njih. Drzne cilje si boste 
postavili, z vztrajnostjo pa jim boste vedno 
bližje. Ne vztrajajte pri zameri, ampak pri
sluhnite, saj lahko situacijo samo poslabšate.

ŠK0RR1J0/N
Doma boste hoteli dokazati, da zmorete 

marsikaj sami najbolje. Nekaj stvari bo za
vitih v meglo, zato naj vaše odločitve počakajo 
še kakšen teden. Ljubosumje bo vidno, vaša 
molčečnost pa naporna in nerazumljena.

STRELEC
Odprle se vam bodo nove možnosti, več 

poti pa lahko povzroči zmedo pri odločanju. 
Dodatna motivacija bo želja po večjem 
zaslužku, ki ga boste predvideli. Sobota bo 
dan za spremembo videza.

KOZOROG
Nekoliko bolj družabni boste, slišali in 

upoštevali boste tudi mnenje drugih. Neke 
meje si pa le postavite, saj vas delo močno 
okupira in zdravje vam lahko precej opeša.
Sprostite se.

VODflAR
Izrazito svobodoljubni boste in odprti za 

Ä  vse novosti. Spremljala vas bo močna po-
treba po komunikaciji. Tudi v popoldnevih 

^ P 4 l l  boste imeli željo po druženju in nič vas ne 
bo ustavilo, da bi obtičali doma.

RIBI
Na preizkušnji boste, koliko zmorete, 

okolica bo pritiskala na vas z vseh strani.
Kar preveč stvari naenkrat bo, zato lahko 
padete v pesimistično razpoloženje. Domači 
vam lahko pomagajo poiskati ugodne rešitve.

w

MA6RADMA KRIZAMKA
Nagrade

Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada -  knjižna nagrada 
Kristina Hervol,
Brezina 40, 8250 Brežice

2. nagrada -  zgoščenka 
Jože Zemljak,
Ribniki 26, 8290 Sevnica

3. nagrada -  majica 
Klavdija Štrucl,
Vinarska 14, 8259 Bizeljsko

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
KLAPA, LIKER, AGATA, 
RENAN, R, ODIN, KY, SLOVA
KINJA, TEŽAŠTVO, KRT, 
ENNS, OK, TAR, ATA, BAK- 
LADA, KITARE, RENU, CIBO- 
RA, STAN, ME, OP, LAK, TO, 
ELITA, PRENOS, TALAR, 
START.

Geslo: ROŽNATI OKTOBER

Rešitev nagradne križanke (ne 
le gesla) pričakujemo do pet
ka, 3.11.2006, na naslov: Sava
Glas, Trg izgnancev 12, 8250 
Brežice s pripisom “Nagradna 
križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno števil
ko!

Fotokopij križanke ne upošte
vamo!

ANGLEŠKIGeslo
križanke
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Kino servis Brežice
Četrtek, 26.10., in petek,

27.10., ob 18. uri Romanca 
ob jezeru, romantična ko
medija, in ob 20. uri Silent 
Hill, srhljivka, sobota, 28.10., 
nedelja, 29.10., ponedeljek,
30.10., in torek, 31.10., ob 18. 
uri Za živo mejo, animirani 
film, in ob 20. uri World 
Tirade center, akcijska drama;; 
četrtek, 2.11., in petek, 3.11., 
ob 18. uri Kače na letalu, 
akcijska grozljivka, in ob 20. 
uri Hudičevka v Pradi, 
komedija; sobota, 4.11., in 
nedelja, 5.11., ob 18. uri 
Hudičevka v Pradi, in ob 20. 
uri Kače na letalu.

Kulturni dom Krško 
Petek, 27.10., ob 18. uri 

Tsotsi, kriminalna drama, in 
ob 20. uri United 93, drama; 
sobota, 28.10., ob 18. uri 
Tsotsi, in ob 20. uri Bela 
Masajka, romantična biograf
ska drama; nedelja, 29.10., ob 
18. uri United 93, petek,
3.11., ob 18. uri Trikrat poko
pani Melquiades Estrada, 
pustolovska kriminalna drama, 
in ob 20. uri Lovec na rekor
de, biografska drama; sobota,
4.11., ob 18. uri Vražja es
kadrilja, akcijska zgodovinska 
dram; nedelja, 5.11., ob 18. 
uri Trikrat pokopani Melqui
ades estrada.

Kulturna dvorana
Sevnica 

Sobota, 28.10., ob 20. uri 
Nedokončano življenje, drama; 
nedelja, 29.10., ob 20. uri Si
lent HiU, grozljivka; četrtek,
2.11., ob 19. uri Divji in zadeti, 
glasbena drama; sobota, 4.11., 
ob 19. uri United 93, drama.

R E C E P T  Z A  V S A K  DAM
Fižolovi štruklji z lahko hrenovo 
omako

Sestavine: 
vlečeno testo 
250 g moke
1 jajca 
20 g olja 
sol
fižolov nadev
600 g izluščenega mladega fižola 
100 g kisle smetane
2 do 3 jajce 
sol
črni poper v zrnu
3 vejice peteršilja
1 vejica šetraja 
lahka hrenova omaka 
50 g očiščenega hrena 
80 g kisle smetane
80 g mleka 
sol
beli poper v zrnu 
muškatni orešček
2 vejici peteršilja

Postopek:
V loncu pristavimo vodo za kuhanje fižola, 

posolimo.
Vlečeno testo: v skledo ah na delovno 

površino presejemo moko. V sredini naredimo 
jamico, v katero ubijemo jajce, dodamo 1,5 dl 
mlačne vode in malo soli. Vse sestavine na hitro 
umešamo, potem pa ugnetemo prožno testo, da 
se loči od rok in posode. Oblikujemo ga v 
hlebček, premažemo z oljem in pustimo počivati 
30 minut. V večji posodi pristavimo vodo za 
kuhanje štruklja.

Fižolov nadev: fižol stresemo v krop in 
skuhamo do mehkega. Kuhanega odcedimo, 
pretlačimo in ohladimo do mlačnega. Peteršilj 
in šetraj osmukamo, drobno sesekljamo in stre
semo k mlačnemu fižolu. Dodamo mu še kislo 
smetano, jajca, sol in sveže mlet črni poper ter 
premešamo, da dobimo lepo mazav nadev.

Spočito testo na pomokani površini najprej 
tanko razvaljamo, potem pa ga na pomokanem 
prtu z dlanmi razvlečemo. Debelejše okrajke

porežemo, testo pa enakomerno namažemo s 
pripravljenim nadevom. Testo s pomočjo prta 
tesno zvijemo, štrukelj pa tesno ovijemo v pro
zorno folijo. Vložimo ga v krop in počasi kuh- 
ljamo 30 minut. Lahka hrenova omaka: hren 
drobno naribamo, peteršilj pa osmukamo in 
drobno sesekljamo. Nato vse sestavine gladko 
razmešamo v tekočo omako.

Kuhan štrukelj vzamemo iz kropa, odvijemo 
in narežemo na rezine. Lahko hrenovo omako 
nalijemo na krožnike, nanjo pa razdelimo nare
zane štruklje.

Dušena svinjska rebrca z zeljem
Sestavine:
800 g svinjskih reber 
1/2 glave zelja
približno 4 dl čiste piščančje juhe
4 žlice olivnega olja
sol
črni poper v zrnu 
muškatni orešček 
2 stroka česna
Postopek:
Svinjska rebra oprhamo pod tekočo hladno 

vodo, obrišemo in razpolovimo po širini. Česen 
olupimo in grobo stremo. V ponvi pristavimo 
in segrejemo olivno olje in strt česen. Na odi
šavljeni maščobi svinjska rebra po obeh straneh 
rumeno opečemo. Čisto piščančjo juho pristavi
mo, zavremo in pustimo na toplem. Prepražena 
rebra začinimo s soljo in sveže mletim črnim 
poprom, potem pa jih spodlijemo z 2 decilitroma 
vroče piščančje juhe. Pokrijemo in počasi 
dušimo 20 minut.

Zelje očistimo in zrežemo na rezance, ki jih 
dodamo mesu. Začinimo ga s soljo in z nastr
ganim muškatnim oreščkom. Nato vse skupaj 
pokrito dušimo še toliko časa, da se meso 
zmehča. Vmes po potrebi prilivamo vročo juho, 
da se meso ne izsuši. Ko se meso zmehča, jed 
odstavimo in po okusu dodatno začinimo s sveže 
mletim črnim poprom. Jed prestavimo v segreto 
skledo in postrežemo z mehko koruzno polen
to. Čisto piščančjo juho nadomestimo s čisto 
perutninsko juho ali s piščančjo osnovo, v skraj
nem primem pa z juho iz jušne kocke.
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Golf je cenejši od smučanja
Brežice - Golf zveza Slovenije, ki povezuje več slovenskih golf klubov, med drugim  
tudi Golf klub Mokrice, je ustanoviteljica Fundacije Albatros, katere osnovni na
men je skrb za promocijo igre med mladimi. Osnovne šole so se imele tako možnost 
vključiti v program poučevanja golfa kot dodatne sestavine športne vzgoje. Iz 
brežiške občine so se povabilu odzvale štiri šole. O možnostih učenja golfa za mlade 
in tudi manj mlade v Posavju smo se pogovarjali s predsednikom Golf kluba Mokrice 
Tomislavom Jurmanom in članico upravnega odbora Vesno Davidovič.

nogomet

FARE akcija tudi v Krškem
Krško - Klub malega 

nogometa Zvezda Krško in 
Nogometni klub Krško sta se 
letos skupaj pridružila medna
rodni akciji FARE Football 
Against Racism in Europe, ki 
poteka od 17. do 30. oktobra 
po vsej Evropi.

Preteklo soboto je bil na 
tekmi 2. slovenske nogometne 
lige v Krškem med ekipama 
NK Krško in NK Bonifika iz
veden uvodni protokol. Igral
ci obeh moštev so na igrišče 
vstopili v simboličnih majicah 
FARE in pred pozdravom 
publiki na sodnikov znak 
dvignili v zrak rdeče kartone 
z napisom “STOP” ter tako 
tudi sami “izključili” dis
kriminacijo in nestrpnost iz 
nogometa. Krčani so sobotno 
tekmo sicer izgubili z 0:4.

FARE organizacija se že 
sedmo leto zapored načrtno na 
nogometnih igriščih po vsej

'

-

■

Igralci so pred tekmo dvignili
Evropi spopada s problemom 
rasizma, nacionalizma, dis
kriminacije in nestrpnosti. 
Prvi FARE teden boja proti 
rasizmu je potekal leta 2001 
in sicer na 50 dogodkih v de
vetih državah. Letos se je

rdeče kartone.
akciji pridružilo čez 600 
različnih organiziranih skupin 
iz 35 držav, med njimi tudi 
Klub malega nogometa Zvez
da Krško, ki se v projekt 
vključuje tretje leto zapored, 
ter Nogometni klub Krško.

gimnastika
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G olf velja za šport oz. za
bavo petičnežev in pomemb
nežev. Golf zveza Slovenije, 
kamor je  vključen tudi Golf 
klub Mokrice, želi dokazati, 
cka temu ni tako?

Skoda je, da imajo ljudje 
napačno predstavo o golfu. 
To je predvsem čudovita mož
nost za rekreacijo v družbi tis
tih, ki so vam tako ali drugače 
blizu. Predvsem pa je narobe, 
da so ljudje mnenja, daje golf 
Zelo drag šport. Gotovo je 
cenejši od smučanja.

Tomislav Jurman

Fundacija Albatros želi k  
golfu spodbuditi čim več 
mladih. Katere so, poleg no
vega znanja in sposobnosti, 
Prednosti tega športa za 
mlade?

Golf je najbrž edini šport, 
ki spodbuja prijaznost in tole
rantnost do soigralcev. Ob tem 
Je igralec ves čas v naravi in 
v gibanju.

Koncept razvoja mladin
skega golfa v Sloveniji ste 
Poimenovali Mladinska 
°sebna golfska izkaznica”. 
Kaj to pomeni?

To pomeni, da imamo eno- 
ten program, ki je razdeljen 
na razvojne stopnje. Narejen

je tako, da mladi lahko nazor
no spremljajo svoj napredek. 
Razvojne stopnje se začnejo 
pri tistih, ki so komaj shodili 
in končajo pri mladih tek
movalcih na državni ravni.

Pred časom ste brežiškim 
osnovnim šolam, k i so se 
vključile v program pouče
vanja golfa kot dodatne sesta
vine športne vzgoje, podarili 
opremo za golf. Kakšen je  bil 
nasploh odziv šol oz. mladih?

Na ponudbo, ki je bila po
sredovana vsem osnovnim šo
lam v občinit so se odzvale šti
ri in sicer OS Brežice, Dobo
va, Globoko in Velika dolina. 
Skupna vrednost projekta je 
skupaj s programom izobraže
vanja vaditeljev v osnovnih 
šolah približno 1.000.000 SIT.

Mladi iz omenjenih šol se 
bodo torej spoznali z golfom  
pri športni vzgoji. Če jih  bo 
g o lf navdušil, kje in na 
kakšen način lahko nadal
jujejo izobraževanje?

V našem klubu smo poskr
beli za nadaljevanje izobraže
vanja v Mladinski šoli golfa, 
ki poteka na igrišču gradu 
Mokrice. Prvi dve skupini

Zlato za Marušo

Krško - Selekcijske telo
vadke Gimnastičnega društva 
RAIN Krško so se udeležile 
prvenstvene tekme Gimnas
tične zveze Slovenije v A in Al 
programu. V kategoriji deklic 
je l . mesto v mnogoboju zased
la Maruša Metelko, v naj
mlajši kategoriji cicibank pa je 
Lara Ziherl osvojila 9. mesto. 
Med kadetinjami je 6. mesto v 
mnogoboju zasedla Ana Vo
deb, med članicami je 5. mes
to osvojila Urška Stus, 6. 
mesto pa Nika Močivnik.

Vesna Davidovič

In  ostali mladi Posavci, ki 
bi želeli prijeti za go lf palico. 
Kje lahko dobijo informacije 
o možnostih izobraževanja v 
Posavju?

Spletna stran našega kluba 
www.golfklub-gradmokrice.si 
ali pa telefonska številka re
cepcije golf igrišča (45-74- 
246) sta kar prava naslova. 
Sicer pa bomo enako veseli 
tudi tistih, ki niso več mladin
ci, pa še vedno radi preživijo 
kakšno urico v naravi.

Lidia Zbašnik

Zmaga Asje
Ruše - ŠD Ruše je organiziralo državno prvenstveno tek

mo v ženski športni gimnastiki kategorije A l. Uspešno so 
nastopile tudi mladinke in članice Telovadnega društva Sokol 
iz Brežic. V kategoriji mladink j e zmago slavila odlična Asja 
Omerzu, ki seje usklajeno izkazala na vseh štirih orodjih in 
tekmovala brez napak. Lepo seje predstavila tudi Katja Pirš 
in zasedla 4. mesto. Med članicami sta tekmovati brežiški gim
nazijki Barbara Gerjevič, kije osvojila 10. mesto in pokaza
la največ znanja na gredi, ter Kaja Galič, ki je bila tokrat 
sedma. Kaja je navdušila občinstvo s svojo novo plesno akro
batsko sestavo na parterju, ki jo  bo ponovno izvedla pred 
domačim občinstvom na bližajočem se Hollyjevem memori
alu. Ekipo je tokrat vodil mladi trener Drago Žerjav.

Članici Barbara Gerjevič in Kaja Galič ter mladinki Asja 
Omerzu in Katja Pirš

mladih se že pripravljata na 
pridobitev dovoljenja za igro. 
Mladinska šola je za udeležen
ce brezplačna.

/WTOnOBiLIZEH
Peugeot 407 Coupe V6

Večji, lepši in elegantnejši 
°ti Pininfarininega predhod
nika. Novi Peugeot 407 Cou- 
Pe ni več kupe v ferrarijevem 
^°gu, pač pa v celoti francos
ki- Francozi sicer nimajo tra- 
'cije v razvoju kupejev, zato 

Je Peugeot doslej tovrstne 
Projekte zaupal Pininfarini, 
kar se je izkazalo za uspešno 
Poslovno potezo. Toda tokrat 
s° presegli sami sebe in po 
n^ienju nekaterih celo dose
žnega  slovitega italij an- 

skega partnerja. Nova, podol
govata oblika 20 cm dalj šega 
. uPeja elegantno zaobljenih 
ln napetih linij, z estetsko iz
b itim , toda agresivnim pred-

Motor:
'  6-valjni bencinski V-motor 
'  Prostornina: 2946 cm3 
'  največja moč:
211 KM (155 kW)

'  navor: 290 Nm pri 
3750/min

njim delom, ki spominja na 
glavo morskega psa, ne more 
mimo neopaženo. Vtis naredi 
tudi oblikovno posrečen zadek 
z dvocevnim izpušnim termi
nalom, ki gaje prav tako tež
ko prezreti. Zavidanja vreden 
življenjski slog, ki ga izdaja 
in dodatno poudarja bogata 
notranjost v dragocenem, 
svetlem usnju, so odraz neko
ga, ki tega ne želi skrivati. 
Takih, ki bi izbrati elegantni

407 Coupe z bencinskim 2,9- 
litrskim V6 motorjem, ni 
ravno veliko. Eden od razlo
gov je tudi cena, ki v tej naj
bogatejši različici doseže 10 
milijonov SIT, kamor se ob 
dodatni opremi paketa Pack in 
usnja povzpne z osnovnih 8,7 
milijona.

Peugeot 407 Coupe ne 
skriva svoje dolžine. Težko je 
tudi prezreti dvoje ogromnih 
vrat, ki jih je potrebno upo

števati predvsem pri parkiran
ju. Zato pa omogočajo lažji 
dostop na zadnja sedeža, ki sta 
v tem primeru udobnejša kot 
pri predhodniku, čeprav sta 
nižja kot prednja, ki ju urav
nava elektrika. Voznikov 
omogoča tudi tri stopnje spo
mina. Sedi se kupejevsko niz
ko. Kakovost sedežev in konč
na izdelava so na visoki kako
vostni ravni, takšni, kot so jo 
snovalci kupeja želeti doseči. 
Za to so na novo oblikovali 
notranjost z armaturno ploš
čo, ki razen sredinske konzole 
s številnimi gumbi radijskega 
aparata in telefona, ni več ena
ka kot v limuzini. Eleganci

Zmogljivosti:
- naj višja hitrost 243 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 8 s
- poraba pom. pod. proizv. 

7,0/15,0/10,0 l/100km
- testno povprečje:

14,0 1/100 km

kupeja se poda tu
di izjemno ugla
jen zvok šestvalj- 
nika, ki deluje tiho 
vse do 3500 vrtlja
jev, zatem pa pos
taja vse bolj kovin
sko rezek in silo
vit, celo do te me
re, da začutimo 
naslonjalo sedeža na hrbtu.

Ne glede na karakteristike 
motorja, ki zmore več kot 
dvesto konjskih moči, kar je 
povsem dovolj tudi za kaj 
zahtevnejšega, ko zacvilijo 
gume ati za visoka potovalna 
povprečja, je to predvsem 
gospodski coupe, kot bi rekli 
včasih, ki obvladuje vse 
pogoje vožnje in voznika 
težko spravi v težave. Za to 
je zadolžen elektronski stabi
lizacijski sistem ESP in osta
la elektronika, ki skrbi za var
nost na cesti. V tem duhu je 
zasnovan tudi menjalnik. Ob 
visokem potovalnem udobju

je kljub oznaki prej štirisedež- 
ni coupe kot 2+2 sedeža. Cou
pe za štiri, ki omogoča tudi 
dovolj prostora za prtljago v 
prtljažniku. Cena v tem pri
meru izključuje pomen pora
be goriva s povprečjem 14 lit
rov, ki se tudi pri nas počasi, 
a vztrajno približuje evropske
mu povprečju. Komur je to 
pomembno, bo izbral manjši 
in cenejši 2,2-litrski ali pa 
novi 2,7-litrski UDI. Peugeot 
407 Coupe zna prepričati tako 
v oblikovnem kot vsebinskem 
pogledu. Izbira pa je na tistem, 
ki hoče in zmore.

Aleksander Krebelj
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Spoštovane občanke in 
občani občine Brežice!
Ob praznovanju našega  skupnega  
praznika -  občinskega praznika občine 
Brežice vam iskreno čestitam.

Praznovanje je čas, ko se  ozremo po prehojeni poti, oceni
mo dosežke in z novimi cilji zremo naprej. Le razvoj občine 
in dobri medsebojni odnosi nam bodo tudi v prihodnje 
om ogočali kakovostno in prijazno življenje v naši občini -  
občini Brežice.

V prihodnje vam želim še  naprej veliko uspehov na vseh  
področjih vašega  delovanja, saj lahko le zadovoljni občani 
skupaj dosežem o zastavljene cilje in razvoj naše občine 
Brežice.

Ivan Molan, 
župan občine Brežice 

s sodelavci

Ivan Molan

Ob ponovni izvolitvi za župana 

občine Brežice se zahvaljujem 

vsem, ki ste oddali svoj glas zame. 

Izvolitev je rezultat dobrega 

dosedanjega dela celotne 

občinske uprave in sodelovanja 

z Občinskim svetom 

občine Brežice, s katerimi želim 

tudi v naslednjem mandatnem obdobju 

nadaljevati zastavljene cilje.

Ivan Molan, 

župan občine Brežice

občinski svet brežice

Iskreno se zahvaljujemo vsem 
občankam in občanom za visoko 
podporo na volitvah, tako županu kot 
kandidatom za občinski svet. Tolikšna 
podpora nam kaže, da smo delovali v 
pravi smeri. Se v večji meri pa nam bo 
spodbuda in obveza, da se bomo trudili 
z vsemi močmi delovati v blagor vseh 
občank in občanov.

VSEM OBČANKAM IN OBČANOM 
ČESTITAMO OB NAŠEM SKUPNEM 
PRAZNIKU OBČINE BREŽICE!

10 SDS Brežice

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Spoštovane občanke in občani 
občine Brežice

Iskreno se vam zahvaljujemo za izkazano zaupanje 
na nedeljskih lokalnih volitvah. Z dobrimi 18 odstotki 
prejetih glasov predstavljamo drugo najmočnejšo svet
niško skupino v občinskem svetu.

S svojimi šestimi svetniki v občinskem svetu se 
bomo, kot smo obljubili v predvolilnem času, zavze
mali za dobro Brežic in Brežičanov. Podpirali bomo 
razvojne projekte, ki bodo predstavljali hitrejši razvoj 
občine na vseh področjih.

Izkazano zaupanje razumemo tudi kot obvezo, da 
bomo pripravljeni upoštevati predloge občank in 
občanov Brežic.

0 0  LDS Brežice, 
predsednik Jože Baškovič

SODELUJEMO SKUPAJ

HVALA
ZA

ZAUPANJE!
SODELUJEMO

DeSUS
V s e  g e n e r a l

Ob občinskem  
prazniku čestitamo  
vsem občanom!

a SOCIALNI 
DEMOKRATI

Spoštovane volivke in vo
livci, toplo se zahvaljujemo 
vsem, ki ste na lokalnih volit
vah dali svoj glas Socialnim 
demokratom. Hvala tudi 
vsem našim kandidatom» 
zaradi katerih je stranka 
izboljšala volilni izid.

Za 0 0  SD Milena JesenkoV prihodnjem letu brez vo
litev bo mirnejše in delovanje 
občinskega sveta bolj preudar
no, pa tudi izvoljenemu za župana bo veliko lažje. Obnovljena 
nova postava občinskega sveta bo v drugačni zasedbi in bo 
reagirala drugače. Želimo srečno pot v štiriletnem obdobju!

Članice in člani DeSUS-a, občanke in občani, vsi, ki podob
no razmišljate, bodite z nami, da nam bo lepše, bolj prijazno 
in bolj spoštljivo!

Pozdravljamo Vas z najlepšimi željami!
Za OO DeSUS Brežice 

Rok Kržan

v m i n  , c

m j J v

Slovenska ljudska stranka
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ZAHVALA
Niti zbogom nisi rekla, 
niti roke nam podala, 
smrt te vzela je  prehitro, 
a v naših srcih boš ostala.

Ob prerani in nenadomestljivi izgubi naše najdražje

ZINKE ILJAŽ
z Malega Obreža 21

se najtopleje zahvaljujemo za iskreno pomoč vsem sosedom in sorodnikom, še pose
bej dr. Petelinčevi za ves trud v času njene bolezni. Iskrena hvala kolektivu in sindikatu 
Osnovne šole Dobova, sodelavcem vrtca Najdihojca, sodelavcem kleti penin Istenič in 
Kovinarske Pe in Pe Terlep-a Krško. Zahvaljujemo se g. župniku za lepo opravljen 
obred, g. Žičkarju za organizacijo pogreba, godbi iz Loč za zaigrane žalostinke in 
Tišino ter gospe Tanji za lepe in globoke besede ob odprtem grobu. Hvala vsem, ki ste 
darovali sveče, cvetje in denarno pomoč, izkazali spoštovanje in zahvalo za njena dobra 
dela ter seji poslednjič poklonili v slovo. Nam ostaja veliko lepih spominov, a le ena je 
tako kruta resnica, daje  ni več med nami.

Žalujoči: vsi njeni

Kljub temu,
da te m ed nami ni že desetletje, 
ne boš nikoli odšel.
Le preselil si se.:., 
sedaj živiš v naših srcih 
in tu je  tvoje življenje večno.

V SPOMIN
29. oktobra mineva deset let, ko smo nenadoma ostali 
brez našega ljubega moža in očka, ko so naša življenja 
čez noč postala osiromašena in je v razkošje 
neprecenljivih družinskih trenutkov posegla globoka 
bolečina in praznina. Izgubili smo ljubečega moža, 
očka, vzornika, učitelja in tudi duhovitega prijatelja

IVANA KOSTEVCA
iz Dečnega sela

Iskrena hvala tistim, ki ga to desetletje še vedno niste pozabili, ampak se ga še vedno 
spominjate z naklonjenostjo in spoštovanjem, predvsem kot velikega človeka in dobrega 
prijatelja. Hvala tistim, ki z nami še vedno obujate skupne trenutke druženja ter se z 
nasmehom spominjate njegove duhovitosti in življenjskega optimizma. Naš mož in očka 
bo vedno z nami, ker živimo in se trudimo ustvarjati njegove sanje in bomo s pokončno 
držo in notranjo močjo, ki nam jo je zapustil, vedno skušali slediti njegovim ciljem.

Njegovi: Marica, Ivan in Lidia z družino

ti» tehnični pregledi 
ti* zavarovanja vozil 

ti* prepisi 
ti» prodaja rabljenih vozil 

ti* prodaja novih vozil Citroen in Škoda 
«s» servis:

- servis vozil, kleparska dela, ličarska dela, menjava gum, 
polnjenje klima naprav, ročna avto pralnica, avto vleka

DELOVNI ČAS
P o n -P e : od  7. do 17. .  So: od  S. do 12. 
OEWVW ČAS ZA TEHNIČNE PREGLEDE 
Pon -P e :  od  7. do 1 8 . ,  So: od  S. do 12.

m m / s M B h m
« d W M M - M
www.avfoBne-krtko.si
Avtofine Krško d. o. o., Bohoričeva 10,8270 Krško
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hvala vsem volilkam in volilcem 
to ste mi zaupali svoj 
&as in verjamete vame

Nataša Štarkl

JVmčite 0
o« 07/49-91-250 

d a  naročnike je cenejši!

:

V

V SPOMIN
Odšla si brez besed, 
odšla si tja, kjer ni solza, 
ne trpljenja, ne gorja.
V najinem domu ostala je  praznina, 
a v srcih grenka bolečina.

9. oktobra je minilo žalostnih 6 let, odkar je kruta usoda 
iz naše sredine iztrgala najino hčerko

MARIJO ŠTRASER
iz Kapel

Zahvaljujeva se vsem, ki postojite pri njenem mnogo preranem drugem domu, ji 
nosite cvetje, prižigate sveče in seje spominjate, pa tudi naju obiskujete in bodrite v tej 
samoti. Hvala vsem.

Hvaležna njena ati in mami

Vsem ob čan k am , o b ča n o m , prijateljem in zn a n cem  se  

le p o  zahvaljujem  z a  veliko p o d p o ro , ki ste mi jo izkazali 

o b  moji kandidaturi z a  žu p a n jo  o b č in e  Sevn ica .

Tudi v prihodnje bom  z  velikim veseljem  d e la la  z a  d ob ro  

ljudi in vseh nas. y )  /

H vala. M eri Kelem ina

NAROČILNICA
SAVA GLAS -  časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253 
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si

Naročam/o časopis SAVAGLAS

Ime in priimek_______________ ___________________

X

Podjetje(naziv in naslov)_

Davčna številka podjetja_ 

Zavezanec za DDV

Kraj _ 

Ulica

Poštna št.

Telefon

D atum ________

število izvodov

Podpis

  I

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT oz. 0,88 EUR j 
Preračunano po centralnem tečaju na izvod. Naročniško I 
razmerje je  sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic naročnine | 

Ne__možen samo pred novim obračunskim obdobjem. y

mali oglasi

Prodam Daewoo Racer 1.5 
081, letnik '96, črne barve, 
145.000 km, z dodatno opre
mo, registriran do marca 
2007. Pokličite 07/81-85-171 
ali 041-296-859.

Prodam telico simentalko, 
brejo 7 mesecev, pašno. 
Pokličite 07/49-56-488.

Prodam kravo simentalko, 
staro 7 let, za zakol, in telico, 
staro 11 mesecev. Pokličite 
49-67-129 ali 031-236-136.

Prodam štiri ovce stare 2 do 3 
leta. Pokličite 49-61-691 zjutraj 
do 9. ure ah zvečer po 19. uri.

Prodam enoredni pobiralec 
koruze Tornado 40.
Pokličite 041-628-962.

Krizni center za otroke 
in mladostnike Krško

CKŽ105, Krško 
041-886-208, 07/49-05-177

Ko si v stiski, ko nekoga potrebuješ, 
ko imaš težave doma..., 

lahko pokličeš ali prideš na pogovor, 
lahko pa pri nas tudi ostaneš. 

Dosegljivi smo 24 ur na dan vse dni v letu!

,  v  .  ZAVOD ZA ropjETNIŠTVO IN TURIZEM B R E Ž 0
b r e ž i c e  CKTA MMN BORCEV ,8. SP82S0 BREŽICE 

Ml: +384 7 W 0  680, te e  +386 7 W 0  481

Že v lanskem letu smo začeli z aktivnostmi za pripravo strateškega 
dokumenta na področju razvoja turizma v občini Brežice za obdobje 
2007-2013.
Strateški dokument, ki naj bi nastajal v sodelovanju z domačimi zaintere
siranimi javnostmi (turističnim gospodarstvom, občinskimi službami, civilno 
družbo in drugimi neposredno in posredno povezanimi subjekti s turistično 
dejavnostjo), bo prvi skupni razvojni dokument za področje turizma v 
občini in bo predstavljal pomemben korak pri ustvarjanju skupne zani
mive turistične destinacije, tako na lokalnem kot tudi širšem področju 
(ZPT Brežice naj bi prevzel oblikovanje destinacijskega m anagem enta v 
turistični destinaciji Posavjel.
Strateški dokument bo nudil oprijemljive smernice, pospeševal turistično 
dejavnost in vzpostavil turistično destinacijo Brežice, ki bo njej lastna in 
razpoznavna in bo prispevala h kakovostnemu in trajnostnemu razvoju 
celotnega območja tako za domačine kot tudi za obiskovalce, obenem  
pa bo omogočal ustrezno vključevanje v nov regionalni razvojni program 
regije Posavje, v razvojni načrt in usmeritve slovenskega turizma 2007- 
2011 ter osnovo za izkoriščanje možnosti črpanja različnih domačih in 
tujih razvojnih sredstev.

V la namen vabimo k sodelovanju in na delavnice, ki jih zavod organi
zira do naslednjem vrstnem redu:

1. Delavnica bo v sredo, 8.11.2006, ob 17. uri v sejni sobi v Čateškem 
dvorcu, Dvorce 3, 8250 Brežice; v sklopu delavnice bomo analizirali 
primerjalne destinacije (domače in tuje). Namen analize je ugotoviti 
primerljive in konkurenčne prednosti turističnih destinacij v razmerju 
do občine Brežice. V nadaljevanju delavnice bomo kreirali vizijo 
prihodnjega razvoja turizma v občini Brežice.

2. Delavnica bo v sredo, 22.11.2006, ob 17. uri v Sončni sobi Gostilne 
pension Les, Rimska cesta 31, 8250 Brežice; v sklopu delavnice 
bomo oblikovali produkte ter določili ključne dejavnike za organi
ziranost turizma v prihodnosti.

3. Delavnica bo v sredo, 6.12.2006, ob 17. uri v konferenčni sobi podjetja 
Istenič, Stara vas 7, 8259 Bizeljsko.

Vabimo vas, da se delavnic udeležite, saj boste lahko aktivno 
sodelovali pri soustvarjanju razvoia turizma v občini Brežice.

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12,8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev - 1 EUR (preračunano po centralnem tečaju: 1 EUR -  239,640 S IT ).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.geijevic@radio-brezice.si 
Naročniški oddelek -  telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Vsako mesto potrebuje mestnega arhitekta in komunalnega 
nadzornika, dobro pa je, če ima tudi fotografa, ki spremlja 
življenjski utrip kraja. Brežice nimajo mestnega arhitekta, imajo 
pa premalo učinkovitega komunalnega nadzornika, pa tudi 
ljubiteljskega fotografa. Dogodke v Brežicah vztrajno sprem
lja in hrani na filmski trak Jure Pestotnik. Nazadnje je  prese
netil s fotografsko razstavo ob odprtju poslopja nove upravne 
enote. Nekatera znamenja kažejo, da bi naslednika, zapiso
valca brežiškega življenja znal dobiti v sinu Marku.

Brežiška občinska hiša bo po odhodu upravnih delavcev očitno 
zadihala novo življenje. Tisti večni nergači, ki menijo, da bo 
odslej v stavbi preveč prostora, se očitno motijo. Izpraznjene 
prostore namreč temeljito obnavljajo, predvsem pa jih pove
zujejo s stotinami žic. Te naj bi prispevale k  učinkovitejšemu 
delu občinskih uslužbencev, da se jim  med delom ne bo treba 
več sprehajati iz pisarne v pisarno. Obstaja le bojazen, da 
bodo poslej, povezani z medmrežjem, bolj strmeli v ekrane in 
več gledali tudi risanke ali pornografske posnetke.

Predstavljamo vam Volkswagnov model Golf Si, ki smo ga opremili 
posebej za vas. Z avtomatsko klimatsko napravo, kovinsko barvo, 
štirimi vrati, radiem s CD predvajalnikom, stikalom za dnevne luči, 
sredinskim naslonom za roke spredaj, usnjenim volanom in 
ostalim bogatim naborom opreme ter prihrankom do 500.000 SIT. 
To je zagotovo odlična izbira vašega vozila.

Za več informacij se oglasite v najbližjem Volkswagnovem salonu.

Golf Si M g
Porsche Slovenija, d.o.o., Bravničarjev» 5,1000 Ljubljana. Slika je simbolna.
Skupna poraba: 5,0-7,51/100 km. Emisije COa: 135-180 g/km. Število vozil in modelov je omejeno.

Radanovič Brežice d.o.o.
Čemelčeva ulica S, Tel.: 07/49-92-150
8250 Brežice Fax: 07/49-92-172

ARTROS
center za ortopedijo in -Sperme poikedbe

Obveščamo vas, da sm o ambulanto preselili na novo lokacija 
Nahajamo se  na Turkovi ulici 8 ,8 0 0 0  Novo mesto.

v primeru športnih poškodb ter 
bolezni sk lepov  in hrbtenice

* č e  želite  opraviti ortopedski pregled
*  ultrazvok
*  fizioterapija

* Mohsen Hussein dr. med. spec.ortopedije,
» Martin Mikek dr. med. spec. ortopedije,
• Mojca Tomažič dr. med. spec. radiologije
Ambulanta Artros, Turkova utica 8 ,8000 Novo mesto.

Brezplačna tei st.: 080-87-78

M m etn aizčelm  fotografij
u t r .  I .  iv titpitPM Oin MQys ut m m m rn  MM 

m m m tim p m

Povečave
velikih formatov izdelujemo do -
dimenzije110x200cm.PonnJamo 
vam ugodnosti pri izdelavi 
ftrtogntfU za razstave.
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d a  naročnike je cenejši!

Petek Sobota
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Poučeni o sledovih, ki jih 
puščajo za sabo, in analizah 
DNK, so bili zbrani na zadnji 
obravnavi na okrožnem so
dišču zelo previdni. Sodnica 
Marija Vrisk je z dvema pr
stoma previdno vzela v roke 
zaščiteno vrečko, v kateri naj 
bi bil kokain. Evgen Komočar 
pa je le bolj od daleč opazo
val vrečko, rekoč: “Da ne 
bodo spet kje moji sledovi.” 
“Saj veste, da vaših sledov ni 
na vrečki,” ga je opomnila 
sodnica.
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Opremljen posebej za Slovenijo.

Takole so v sobotnem popoldnevu omagale žene in deklice, ki 
so sodelovale v veliki povorki sevniških društev z naslovom To 
smo mi. “Parkirale” so kar na prostoru, ki je  rezervirano za 
delavce sodišča. Če bi na sodišču namesto sodniških tog 
srečevali narodne noše, ljudje verjetno ne bi imeli takega strahu 
pred sodišči.

Tole stiskanje na javnem mestu ni tako, kot si mislite. Ne gre 
namreč za ljubezen, temveč za običajno koristoljubje. Plesalcu 
razborske folklorne skupine, ki je  želel javnosti nekaj povedati, 
je  namreč “crknil” mikrofon, pa je  zato objel Bredo Drenek 
Sotošek in preko njenega mikrofončka nagovarjal ljudstvo.

Nekoč se je  brežiška knjižnica 
stiskala v majhnih, nepri
mernih in skromnih prostorih, 
pogosto v šolskih učilnicah in 
celo v zasebnem stanovanju, 
nato se je  selila v vedno večje 
in lepše prostore. Zdaj domuje 
v prostranih dvoranah, pravih 
sobanah, v katerih se bralci 
kar težko znajdejo. Mnogi 
menijo, da so celo preveliki in 
hladni, tako da bodo morali strokovni delavci z direktorjem 
na čelu še veliko storiti za njihovo oživitev. Bralcem se bodo 
morali približati z novimi in bolj raznolikimi dejavnostmi. Tako 
kot se je  Občinska matična knjižnica Brežice nekoč približala 
ljudem s potujočimi kovčki.

Oni dan so občani, ki so želeli po štajerski strani priti iz Sevnice 
do Krškega, razkurjeni obstali na Dolnjem Brezovem. Tam so 
namreč na prehodu čez železniško progo potekala dela in cesta 
je  bila enostavno zaprta. Pa se gospodom s Slovenskih železnic 
ni zdelo vredno, da bi nekje v Sevnici vsaj postavili znake, ki 
opozarjajo na zaporo ceste. Se pozna, da so monopolisti!

NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO 

26. oktober 2006

Danes in jutri bo v zahod
ni Sloveniji bolj oblačno, 
drugod pa povečini sončno. 
Pihal bo jugozahodni veter. Še 
bo zelo toplo za ta čas.

Nedelja

12/21 °C


